
Protokół Nr XXXIII/2022 

z posiedzenia Sesji Rady Powiatu w dniu 27 października 2022r. 

odbytego w Starostwie Powiatowym w Olecku, przy ul. Kolejowej 32. 

Obrady rozpoczęto 27 października 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:43 

tego samego dnia. 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Kazimierz Iwanowski otworzył 

posiedzenie XXXIII Sesji Rady Powiatu w Olecku. 

Radni oraz osoby uczestniczące w Sesji zostali zapoznani z informacją dotyczącą 

zasad ochrony danych osobowych. 

Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana 

do publicznej wiadomości. 

Uwag do protokołu Sesji XXXII/2022 z dnia 25 sierpnia 2022 r. nie zgłoszono. 

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku stwierdził quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji: na 15 radnych stanowiących ustawowy skład 

Rady obecnych było 14 (lista obecności w załączeniu – załącznik nr 1 do protokołu). 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. Obecni radni: 

1. Zofia Bordzio 

2. Karol Czerwiński 

3. Marek Dobrzyń 

4. Andrzej Dunaj 

5. Tomasz Dziokan 

6. Jerzy Gołembiewski 

7. Czesław Gontar 

8. Kazimierz Iwanowski 

9. Tomasz Kosobudzki 

10. Teresa Krajewska 

11. Danuta Maciejewska 

12. Jerzy Openchowski 

13. Izabela Sertel 

14. Sławomir Karol Szerel 

15. Henryk Stanisław Trznadel 
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Ad 3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali następujący porządek XXXIII Sesji. 

Poinformował, że wpłynął wniosek Zarządu Powiatu w Olecku o wprowadzenie 

autopoprawki do porządku dzisiejszej Sesji w pkt. 10 „Podjęcie uchwał” zmieniającej 

uchwałę Nr XXVII/212/2022 Rady Powiatu w Olecku z dnia 24 lutego 2022 r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale Oleckie (wniosek w 

załączeniu – załącznik nr 2 do protokołu). 

Dodał, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o przyjęcie 

autopoprawki.   

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia autopoprawki do porządku obrad XXXIII Sesji Rady Powiatu w Olecku 

polegającej na wprowadzeniu w pkt . 10 "Podjęcie uchwał" ppkt l) zmieniającej 

Uchwałę Nr XXVII/212/2022 Rady Powiatu w Olecku z dnia 24 lutego 2022 r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale Oleckie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Za (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o przyjęcie 

drugiej autopoprawki, która również była omawiana na posiedzeniu Komisji i dotyczy 

Programu współpracy Powiatu Oleckiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w ustawie o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2023 r. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Powiatu Oleckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2023 r.". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Za (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o 

przegłosowanie porządku obrad XXXIII Sesji z przyjętymi poprawkami:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Informacja Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i o działalności Zarządu w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Wnioski i oświadczenia radnych. 

6. Wnioski Komisji Stałych Rady. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o 

wynikach egzaminu maturalnego i egzaminu potwierdzającego kwalifikacje w 

zawodzie w szkołach prowadzonych przez Powiat Olecki. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych radnych oraz Starosty Oleckiego dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia Staroście. 

9. Stan przygotowania Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku do okresu zimowego 

2022/2023. 

10. Podjęcie uchwał: 
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a) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Oleckiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023r."; 

b) w sprawie zmieniająca uchwałę Nr XXVII/217/2022 Rady Powiatu w Olecku z 

dnia 24 lutego 2022r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

c) w sprawie w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu oleckiego w 2023 roku; 

d) w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w 

przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu; 

e) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na sytuację w Samodzielnym 

Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia; 

f) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na warunki przebywania 

chorego w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 

Długoterminowej w Olecku Kolonia; 

g) w sprawie rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 3/2022 Rady Społecznej 

przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej 

w Olecku Kolonia z dnia 15 czerwca 2022r.; 

h) w sprawie rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 4/2022 Rady Społecznej 

przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej 

w Olecku Kolonia z dnia 21 września 2022r.; 

i) w sprawie rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 5/2022 Rady Społecznej 

przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej 

w Olecku Kolonia z dnia 21 września 2022r.; 

j) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 

2022-2036; 

k) w sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2022; 

l) zmieniająca Uchwałę Nr XXVII/212/2022 Rady Powiatu w Olecku z dnia 24 lutego 

2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale Oleckie. 

11.  Odpowiedzi na zgłoszone wnioski radnych. 

12.  Zapytania i interpelacje radnych. 

13.  Wolne wnioski i sprawy różne. 

14.  Zamknięcie obrad. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad XXXIII Sesji Rady Powiatu w Olecku z wprowadzonymi 

zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Za (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

Rada Powiatu w Olecku jednogłośnie, w obecności 14 radnych przyjęła 

porządek posiedzenia XXXIII Sesji po wprowadzonych zmianach. 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 

Ad 4. Informacja Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i o działalności 

Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poprosił Starostę Oleckiego o 

przedstawienie informacji z wykonania uchwał Rady Powiatu i o działalności Zarządu 

w okresie międzysesyjnym. Dodał, że informacja została przesłana radnym 

(informacja w załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu): 

Informacja z realizacji uchwał Rady Powiatu w Olecku i pracy Zarządu Powiatu 

w okresie międzysesyjnym  

W okresie od 16 sierpnia do 27 października 2022r. odbyło się 7 posiedzeń 

Zarządu Powiatu (16.08, 25.08, 29.08, 13.09, 28.09, 18.10, 24.10), na których 

rozpatrywano sprawy związane z wykonywaniem zadań wynikających z bieżącej 

działalności Zarządu Powiatu, powiatowych jednostek organizacyjnych i Starostwa 

Powiatowego w Olecku.  

W  posiedzeniach  uczestniczyli również  dyrektorzy jednostek organizacyjnych 

powiatu.   
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W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął 22 uchwały w sprawach: 

1) przedłużenia powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Szkół Lice-

alnych i Zawodowych w Olecku, ul. Gołdapska 29, 19-400 Olecko; 

Zarząd przedłużył Urszuli Nartowicz pełnienie obowiązków dyrektora ZSLiZ w Olecku 

na okres od 1 września 2022r. do 31 sierpnia 2023r.   

2) zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku Funduszu Pomocy Po-

wiatu Oleckiego; 

Dochody 2022 

Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 
758 75814 Środki na dofinansowanie własnych zadań 

bieżących 
682.926,00 

  Razem 682.926,00 
Wydatki 2022 

Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 
754 75495 Organizacja miejsc pobytu uchodźców  

z obszaru objętego konfliktem zbrojnym na 
terenie Ukrainy - Starostwo Powiatowe w 

Olecku 

643.790,00 
 

852 85295 Organizacja miejsc pobytu uchodźców  
z obszaru objętego konfliktem zbrojnym na 

terenie Ukrainy - Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie w Olecku 

14.400,00 

754 75495 Transport do miejsc zakwaterowania – 
Komenda Powiatowa Państwowej Straży 

Pożarnej w Olecku 

1.920,00 

801 80115 Dodatkowe zadania oświatowe – Zespół Szkół 
Licealnych i Zawodowych w Olecku 

5.509,00 

801 80120 Dodatkowe zadania oświatowe –  
I Liceum Ogólnokształcące w Olecku 

13.091,00 

854 85406 Dodatkowe zadania oświatowe – Powiatowe 
Centrum Wspierania Edukacji w Olecku 

4.216,00 

  Razem 682.926,00 

 

3) wyrażenia opinii o planowanej inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 1800N Szwałk-Sokółki-Stożne (dr. krajowa Nr 65) na odcinku Zawady Olec-

kie-Sokółki od km 0+00 do km 3+700”. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował w/w planowaną inwestycję.   

4) przyjęcia informacji z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicz-

nego Zespołu Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku za 

I półrocze 2022r.; 

Informacja z wykonania planu finansowego za I półrocze 2022 roku obejmuje: 

- wykonanie przychodów w kwocie  4 218 902,55 zł,  
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- wykonanie kosztów w kwocie   4 214 868,69 zł, 

- stan zobowiązań ogółem wynosi       536 793,04 zł, w tym kredyty i pożyczki 

242 419,06 zł, zobowiązania wymagalne nie występują.  

5) informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Oleckiego za I półrocze 

2022 roku i o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Informacja z wykonania budżetu Powiatu Oleckiego za drugie półrocze 2022 roku 

obejmuje:  

- dochody bieżące w kwocie 34.751.162,40 zł,  

- dochody majątkowe w kwocie 683.029,12 zł.  

Wykonanie wydatków budżetu powiatu w wysokości 36.481.331,10 zł, z tego:  

- wydatki bieżące w kwocie 31.472.736,17 zł,  

- wydatki majątkowe w kwocie 5.008.594,93 zł.  

Stan należności wynosi 816.183,94 zł, w tym wymagalnych 554.393,64 zł.  

Stan zobowiązań wynosi 18.680.000,00 zł. Zobowiązania z tytułu wyemitowanych 

papierów wartościowych. 

6) założeń do opracowania projektu budżetu Powiatu Oleckiego na 2023 rok. 

Projekty planów wraz z uzasadnieniem opracowane przez naczelników wydziałów 

Starostwa Powiatowego w Olecku oraz przez Dyrektorów jednostek organizacyjnych 

należało przedłożyć w terminie do 30 września 2022r. 

7) zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku Funduszu Pomocy Po-

wiatu Oleckiego; 

Dochody 2022 

Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 
758 75814 Środki na dofinansowanie własnych zadań 

bieżących 
773.027,00 

  Razem 773.027,00 
Wydatki 2022 

Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 
754 75495 Organizacja miejsc pobytu uchodźców  

z obszaru objętego konfliktem zbrojnym na terenie 
Ukrainy - Starostwo Powiatowe w Olecku 

727.370,00 
 

852 85295 Organizacja miejsc pobytu uchodźców  
z obszaru objętego konfliktem zbrojnym na terenie 
Ukrainy - Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 

Olecku 

14.400,00 

754 75495 Transport do miejsc zakwaterowania – Komenda 
Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Olecku 

1.920,00 
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801 80115 Dodatkowe zadania oświatowe – Zespół Szkół 
Licealnych i Zawodowych w Olecku 

6.946,00 

801 80120 Dodatkowe zadania oświatowe –  
I Liceum Ogólnokształcące w Olecku 

16.808,00 

854 85406 Dodatkowe zadania oświatowe – Powiatowe 
Centrum Wspierania Edukacji w Olecku 

5.583,00 

  Razem 773.027,00 

 

8) zmian budżetu powiatu na rok 2022; 

Dochody po zmianie wynoszą  73 036 477,44 zł 

Dochody bieżące w wysokości  62 102 299,97 zł 

Dochody majątkowe                 10 934 177,47 zł 

Wydatki po zmianie wynoszą    81 762 097,03 zł  

Wydatki bieżące w wysokości   64 375 539,49 zł 

Wydatki majątkowe w wysokości  17 386 557,54 zł.  

9) upoważnienia członków Zarządu Powiatu Oleckiego; 

Zarząd upoważnił do wykonywania czynności prawnych w imieniu Zarządu Powiatu 

Oleckiego polegających na emisji obligacji w kwocie 3 400 000,00 zł Starostę 

i Wicestarostę. 

10)  przeprowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi i innymi pod-

miotami zrównanymi działającymi na terenie powiatu oleckiego projektu 

uchwały Rady Powiatu w Olecku w sprawie przyjęcia programu współpracy 

Powiatu Oleckiego z organizacjami pozarządowymi na 2023r. 

Konsultacje zostały przeprowadzone w terminie od 22 września do 14 października 

2022r. 

11)  przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Domu nr 1 im. Janusza Korczaka 

w Olecku. 

12)  przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Domu nr 2 im. Janusza Korczaka 

w Olecku. 

13)  przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Domu nr 3 im. Janusza Korczaka 

w Olecku. 

14)  przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Domu nr 4 im. Janusza Korczaka 

w Olecku. 
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15)  przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Domu nr 5 im. Janusza Korczaka 

w Olecku. 

16)  przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Domu nr 6 im. Janusza Korczaka 

w Olecku. 

17)  powołania Stałej Komisji do spraw szacowania szkód wyrządzonych w mieniu 

Powiatu Oleckiego w związku ze zdarzeniami noszącymi znamiona klęski ży-

wiołowej, mającymi miejsce w powiecie oleckim. 

Zarząd powołał Komisję w składzie: 

Sekretarz Powiatu - Przewodniczący Komisji,  

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości - Wiceprzewodniczący Komisji,  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji - Członek Komisji,  

Naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa - Członek Komisji. 

Komisja pracuje w oparciu o Wytyczne Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 

w sprawie zasad i trybu udzielania jednostkom samorządu terytorialnego dotacji celo-

wych z budżetu państwa na dofinansowanie zadań własnych związanych z remon-

tem, przebudową i odbudową obiektów budowlanych zniszczonych lub uszkodzo-

nych w wyniku zdarzeń noszących zmamiona klęsk żywiołowych. 

18)  zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku Funduszu Pomocy Po-

wiatu Oleckiego. 

Dochody 2022 

Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 
758 75814 Środki na dofinansowanie własnych zadań 

bieżących 
919.766,00 

  Razem 919.766,00 
Wydatki 2022 

Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 
754 75495 Organizacja miejsc pobytu uchodźców  

z obszaru objętego konfliktem zbrojnym na terenie 
Ukrainy - Starostwo Powiatowe w Olecku 

867.860,00 
 

852 85295 Organizacja miejsc pobytu uchodźców  
z obszaru objętego konfliktem zbrojnym na terenie 
Ukrainy - Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 

Olecku 

14.400,00 

754 75495 Transport do miejsc zakwaterowania – Komenda 
Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Olecku 

1.920,00 

801 80115 Dodatkowe zadania oświatowe – Zespół Szkół 
Licealnych i Zawodowych w Olecku 

8.383,00 

801 80120 Dodatkowe zadania oświatowe –  
I Liceum Ogólnokształcące w Olecku 

20.261,00 
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854 85406 Dodatkowe zadania oświatowe – Powiatowe 
Centrum Wspierania Edukacji w Olecku 

6.942,00 

  Razem 919.766,00 

 

19)  zmian budżetu powiatu na rok 2022  

Dochody po zmianie wynoszą  73 224 396,44 zł 

Dochody bieżące w wysokości  62 290 218,97 zł 

Dochody majątkowe                 10 934 177,47 zł 

Wydatki po zmianie wynoszą    81 950 016,03 zł  

Wydatki bieżące w wysokości   64 563 458,49 zł 

Wydatki majątkowe w wysokości  17 386 557,54 zł.  

20)  wyrażenia opinii o planowanej inwestycji „Rozbudowa drogi krajowej nr 65 na 

odcinku Kowale Oleckie – początek obwodnicy Olecka od km 21+210 do km 

35+031.37”.  

Zarząd pozytywnie zaopiniował w/w inwestycję.  

21)  zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku Funduszu Pomocy Po-

wiatu Oleckiego. 

Dochody 2022 

Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 
758 75814 Środki na dofinansowanie własnych zadań 

bieżących 
1.007.804,00 

  Razem 1.007.804,00 
Wydatki 2022 

Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 
754 75495 Organizacja miejsc pobytu uchodźców  

z obszaru objętego konfliktem zbrojnym na terenie 
Ukrainy - Starostwo Powiatowe w Olecku 

940.310,00 
 

852 85295 Organizacja miejsc pobytu uchodźców  
z obszaru objętego konfliktem zbrojnym na terenie 
Ukrainy - Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 

Olecku 

14.400,00 

754 75495 Transport do miejsc zakwaterowania – Komenda 
Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Olecku 

17.508,00 

801 80115 Dodatkowe zadania oświatowe – Zespół Szkół 
Licealnych i Zawodowych w Olecku 

8.383,00 

801 80120 Dodatkowe zadania oświatowe –  
I Liceum Ogólnokształcące w Olecku 

20.261,00 

854 85406 Dodatkowe zadania oświatowe – Powiatowe 
Centrum Wspierania Edukacji w Olecku 

6.942,00 

  Razem 1.007.804,00 
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22)  przyjęcia kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Oleckiego za 

III kwartał 2022 roku. 

Plan dochodów budżetu powiatu po zmianach na dzień 30 września 2022 roku 

wynosi 73.224.396,44 zł, które wykonano w wysokości 55.929.384,11 zł, 

tj. w 76,38%, w tym:  

1) plan dochodów bieżących powiatu po zmianach na dzień 30 września 2022 roku 

wynosi 62.290.218,97 zł, które wykonano w wysokości 50.163.031,34 zł, 

tj. w 80,53%;  

2) plan dochodów majątkowych powiatu po zmianach na dzień 30 września 2022 

roku wynosi 10.934.177,47 zł, które wykonano w wysokości 5.766.352,77 zł; tj. w 

52,74 %.  

Plan wydatków budżetu powiatu po zmianach na dzień 30 września 2022 roku 

wynosi 81.950.016,03 zł, które zostały zrealizowane w wysokości 56.547.461,68 zł, 

tj. w 69,00 %, w tym:  

1) plan wydatków bieżących powiatu po zmianach na dzień 30 września 2022 roku 

wynosi 64.563.458,49 zł, które wykonano w wysokości 46.126.642,70 zł, 

tj. w 71,44%;  

2) plan wydatków majątkowych powiatu po zmianach na dzień 30 września 2022 

roku wynosi 17.386.557,54 zł, które wykonano w wysokości 10.420.818,98 zł, 

tj. w 59,94 %.  

Planowany deficyt budżetu powiatu po zmianach na dzień 30 września 2022 roku 

wynosi 8.725.619,59 zł.  

Wykonanie budżetu na koniec III kwartału 2022 roku zamyka się deficytem w kwocie 

618.077,57 zł.  

Planowane przychody budżetu powiatu po zmianach na dzień 30 września 2022 roku 

w kwocie 10.825.619,59 zł, wykonano na koniec III kwartału 2022 roku w kwocie 

7.425.619,59 zł.  

Planowane rozchody budżetu powiatu po zmianach na dzień 30 września 2022 roku 

w kwocie 2.100.000 zł, wykonano w III kwartale 2022 roku w wysokości 0,00 zł.  

W III kwartale 2022 roku Powiat Olecki nie udzielał poręczeń i gwarancji. 

Zobowiązania z tytułów dłużnych zaliczanych do długu wynoszą 18.680.000,00 zł, co 

stanowi 25,51 % planowanych dochodów ogółem.  
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W III kwartale 2022 roku nie dokonano umorzeń niepodatkowych należności 

budżetowych, o których mowa w art. 60 ustawy o finansach publicznych 

Realizacja uchwał Rady Powiatu. 

Uchwały podjęte na Sesji Rady Powiatu w Olecku w dniu 16 sierpnia 2022r. zostały 

objęte zakresem nadzoru Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, a także przekazane 

do właściwych wydziałów Urzędu i jednostek organizacyjnych – w celu realizacji oraz 

opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Olecku.  

Opracowanie projektów uchwał i materiałów na XXXIII Sesję Rady Powiatu 

w Olecku. 

Zarząd przedstawił Radzie Powiatu 10 projektów uchwał będących przedmiotem 

obrad dzisiejszej Sesji w sprawach: 

1) przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Oleckiego z organizacjami pozarzą-

dowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023r.” wraz 

z autopoprawką; 

2) zmieniająca uchwałę Nr XXVII/2017/2022 Rady Powiatu w Olecku z dnia 

24 lutego 2022r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

3) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

oleckiego w 2023 roku; 

4) rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 3/2022 Rady Społecznej przy Samo-

dzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej 

w Olecku Kolonia z dnia 15 czerwca 2022r.; 

5) rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 4/2022 Rady Społecznej przy Samo-

dzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej 

w Olecku Kolonia z dnia 21 września 2022r.; 

6) rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 5/2022 Rady Społecznej przy Samo-

dzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej 

w Olecku Kolonia z dnia 21 września 2022r.; 

7) wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na par-

kingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wyko-

nania dyspozycji usunięcia pojazdu; 
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8) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2022-

2034; 

9) zmian budżetu powiatu na rok 2022; 

10) zmieniająca uchwałę Nr XXVII/212/2022 Rady Powiatu w Olecku z dnia 

24 lutego 2022r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale 

Oleckie. 

Zarząd zapoznał się z następującymi projektami uchwały Rady Powiatu 

w sprawach: 

1) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na sytuację w Samodzielnym Publicznym 

Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia; 

2) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na warunki przebywania chorego 

w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej 

w Olecku Kolonia. 

Zarząd przyjął następujące informacje: 

1) stan realizacji zadań oświatowych powiatu za poprzedni rok szkolny w tym 

z wyników egzaminu maturalnego i potwierdzającego kwalifikacje zawodowe; 

2) stan przygotowania Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku do sezonu 

zimowego 2022/2023. 

Posiedzenia Zarządu Powiatu, na których Zarząd: 

1) przyznał nagrodę Starosty Oleckiego „Perła Powiatu Oleckiego uczniom szkół 

ponadpodstawowych: za szczególne osiągnięcia na szczeblu krajowym oraz 

wojewódzkim. 

2) utrzymał wysokość dodatku motywacyjnego dyrektorom szkół i placówek 

oświatowych, dla których organem założycielskim jest Powiat Olecki na 

dotychczasowym poziomie tj.: Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego im. Jana 

Kochanowskiego – 1.000 zl, Dyrektor Zespołu Szkół Technicznych – 1.000 zł, 

p.o. Dyrektor Zespołu Szkół Licealnych i Zawodowych – 1061 zł, Dyrektor 

Powiatowego Centrum Wspierania Edukacji – 900 zł, Dyrektor Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego dla Dzieci Głuchych im. św. Filipa Smaldone – 

1.000 zł na okres od 1 września 2022r. do 31 stycznia 2023r. 
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3) na wniosek Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku wyraził zgodę na 

sfinansowanie ze środków przeznaczonych na ochronę środowiska zadania 

pn. „Termomodernizacja budynku Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku – 

etap I i etap II” z przeznaczeniem na wymianę stolarki okiennej w budynku na 

spełniającą wymagania dotyczące parametrów termoizolacyjnych. 

4) wyraził zgodę na wykonanie robót dodatkowych w zakresie zadania 

pn. „Rozbudowa i przebudowa budynku Starostwa Powiatowego w Olecku 

w celu zapewnienia dostępności architektonicznej – Etap I – roboty 

budowlane w zakresie dachu budynku”. 

5) udzielił upoważnienia Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku do 

składania oświadczeń woli, przeprowadzania niezbędnych przetargów, 

zawierania umów, podpisywania wniosku o płatność i załączonych 

dokumentów, zarządzania inwestycją i rozliczenia rzeczowo-finansowego 

związanych z realizacją zadania z programu: 

1) Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg pn.: 

- „Przebudowa ulic powiatowych w mieście Olecko, etap III 

ul. 11 Listopada”, 

 „Przebudowa drogi powiatowej nr 1812N dr. woj. Nr 655 – Gordejki”,  

 „Przebudowa mostu na przepust w m. Szeszki w km 10+569,5 drogi po-

wiatowej Nr 1913N Wojnasy-Cimochy-Dorsze-Kalinowo”.  

2) Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych Edycja 

3PGR pn.: 

- „Przebudowa drogi powiatowej nr 1909N na odcinku Wieliczki-Nowy 

Młyn” 

3) Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych Edycja 2 

pn.: 

 „Przebudowa drogi powiatowej nr 1909N na odcinku Nowy Młyn-Jelitki” 

Powiat Olecki otrzymał grant  w projekcie cyfrowy powiat w wysokości 101 979,00 zł, 

wkład własny 15 067,50 zł (środki zabezpieczone w budżecie powiatu na rok 2022). 

Grant zostanie przeznaczony na: diagnozę cyberbezpieczeństwa, usługi doradcze, 

zakup specjalistycznego oprogramowania, macierze dyskowe, zakup 
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oprogramowania BACKUP, zakup stacji roboczych, dyski twarde, rozbudowa 

macierzy Dell, wirtualizacja systemów, przebudowa sieci. 

Powiat Olecki pozyskał 100.000 zł z Rządowego Programu Ograniczania 

Przestępczości i Aspołecznych Zachowań Razem Bezpieczniej im. Władysława 

Stasiaka na lata 2022-2024 z przeznaczeniem na poprawę infrastruktury 

bezpieczeństwa poprzez zainstalowanie 109 kamer monitorujących w Zespole Szkół 

Licealnych i Zawodowych w Olecku oraz Ośrodku Szkolno-Wychowawczym dla 

Dzieci Głuchych w Olecku. Wkład własny 450,00 zł, niefinansowy wkład stanowiący 

montaż monitoringu wizyjnego – 36.203,21 zł.   

Powiat Olecki pozyskał 100.000 zł z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

RPO Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020 – Poprawa 

infrastruktury edukacji ogólnokształcącej w Ośrodku Szkolno-Wychowawczym dla 

Dzieci Głuchych w Olecku z przeznaczeniem na wyposażenie sal dydaktycznych 

w nowoczesny sprzęt i materiały dydaktyczne do Specjalnej Szkoły Podstawowej 

Nr 5 w Olecku (monitory interaktywne, materiały dydaktyczne i specjalistyczne). 

Wkład własny 15.000 zł.   

Obecnie w Starostwie Powiatowym w Olecku trwają kontrole sprawdzające 

z Najwyższej Izby Kontroli – zamówienia publiczne i Krajowej Izby Skarbowej – 

subwencje.   

Ponadto Starosta Olecki uczestniczyła: 

1) 26.08.2022r. udział w konferencji pt. „Zamek w Olecku – dawniej i dziś”, która 

odbyła się w budynku Zespołu Szkół Technicznych w Olecku. 

2) 29.08.2022r. udział w Konwencie Powiatów – wideokonferencja. 

3) 31.08.2022r. udział w spotkaniu z Dyrektorami szkół ponadpodstawowych.  

4) 03.09.2022r. udział w 11. Odsłonie Narodowego Czytania – „Ballady 

i romanse” Adama Mickiewicza, które odbyło się na polanie przy skate parku 

w Olecku.    

5) 04.09.2022r. udział w dożynkach gminnych zorganizowanych przez Urząd 

Miejski w Olecku przy współfinansowaniu ze środków budżetu Powiatu 

Oleckiego.     

6) 06.09.2022r. udział w spotkaniu z Dyrektorami szkół ponadpodstawowych. 

7) 08.09.2022r. i 10.10.2022r. udział w Konwencie Powiatów. 
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8) 11.10.2022r. udział w spotkaniu z Burmistrzem Olecka i Wójtami Gmin: 

Kowale Oleckie, Świętajno i Wieliczki w sprawie ustalenia Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego dotyczącego infrastruktury drogowej na terenie Powiatu 

Oleckiego na lata 2023-2028.  

oraz udział w posiedzeniu Komisji Zdrowia, Oświaty i Bezpieczeństwa Rady 

Powiatu w Olecku w sprawie omówienia zaleceń pokontrolnych wydanych dla 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Długoterminowej 

w Olecku Kolonia. 

9) 13.10.2022r. spotkanie z Posłem na Sejm RP Wojciechem Kossakowskim 

w sprawie dodatkowych środków na wsparcie samorządów.  

10) 14.10.2022r. wręczenie nagród dyrektorom nauczycielom szkół 

ponadpodstawowych z okazji Dnia Edukacji Narodowej oraz uczniom szkół 

Nagrody Starosty Oleckiego „Perła Powiatu Oleckiego”.  

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa-Grajewska uzupełniła przekazane 

informacje na temat możliwości zaopatrzenia się przez mieszkańców Gminy Olecko 

w węgiel (na wniosek Radnych Komisji Budżetu, Finansów i Gospodarki). Odczytała 

informację: 

„ W związku z projektem ustawy, który ma umożliwić nabycie węgla przez 

mieszkańców prowadzimy wstępne rozeznanie ilości zapotrzebowania węgla dla 

mieszkańców naszej gminy. W związku z tym prosimy wszystkich mieszkańców 

zainteresowanych zakupem węgla o złożenie zapotrzebowania za pośrednictwem 

poczty elektronicznej sekretariat@pec.olecko.pl, nr telefonu 87 520 26 61, PEC 

Olecko, ul. Kolejowa 31, sekretariat. Zbieramy następujące dane: imię, nazwisko, 

adres zamieszkania, nr telefonu, rodzaj węgla (orzech, groszek czy kostka). 

Kto może kupić węgiel? Do dokonania zakupu preferencyjnego jest uprawniona 

osoba fizyczna w gospodarstwie domowym, która spełnia warunki uprawniające do 

dodatku węglowego. Czyli osoba, której wypłacono lub przyznano dodatek węglowy 

lub która ma wpisane lub zgłoszenie w Centralnej Ewidencji Emisyjności Ciepła jako 

główne źródło ciepła - źródło węglowe. Gmina Olecko nie odpowiada za jakość 

węgla. Koszt ustawowy tony węgla nie może przekroczyć 2000 zł + ewentualne 

koszty dostawy”. 

Zwróciła się z prośbą o pytania. 

Radny Jerzy Gołembiewski zapytał gdzie mieszkańcy mogą ten węgiel kupić. 
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Starosta Olecki – Marzanna Pojawa-Grajewska odpowiedziała, że najpierw 

należy złożyć zapotrzebowanie, a dystrybucją zajmie się PEC. Jeżeli będą jakieś 

dalsze informacje, będą zamieszczane na stronie Urzędu Gminy.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą do Zarządu o  

zamieszczenie informacji na stronie powiatowej aby jak najszersze grono 

potencjalnych zainteresowanych zakupem węgla w tej formie miało dostęp do tej 

informacji. 

Więcej pytań do przedstawionych informacji nie zgłoszono. 

Ad 5. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że na posiedzeniach 

Komisji Stałych radni zgłosili wnioski, które zostały przekazane Zarządowi Powiatu 

(wnioski w załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu). 

Radna Teresa Krajewska złożyła oświadczenie: Uroczyście ślubuję. 

Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki Radnego. Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado. 20 Października 2022 roku w Głosie Olecka ukazał 

się sponsorowany przez Zarząd Powiatu Olecka artykuł pt. „Informacja Zarządu 

Powiatu w Olecku dotycząca Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Długoterminowej Olecko Kolonia 4”. W treści zamieszczono pierwsze pokontrolne 

zalecenia, które zespół kontrolujący zawsze stosuje wobec kontrolowanej jednostki. 

Zamieszczone w artykule informacje nie są informacjami końcowymi. Raport 

końcowy dopiero nastąpi. Tymczasem wyprzedzająco, Zarząd Powiatu do 

wiadomości publicznej podaje komunikat, który po raz kolejny rozpala emocje. 

Poprzez tą publikację Zarząd Powiatu podważa profesjonalizm osób tam 

pracujących, ich zaangażowanie, poświęcenie, wysiłek i ofiarność względem osób 

chorych. Sądziłam, że po posiedzeniu połączonych Komisji, na którym obecni byli 

pracownicy zakładu, nastąpi złagodzenie napięcia wśród pracowników, to po 

publikacji artykułu muszę stwierdzić, że się myliłam. W artykule bowiem czytamy 

treści, które tylko eskalują złość. Cytat: „Sytuacja w SPZZOD w Olecku Kolonia jest 

szczególnie niepokojąca w kontekście zaleceń pokontrolnych Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego, z których wynika, że wpis do rejestru podlega wykreśleniu w przypadku 

niezastosowania się do zaleceń pokontrolnych”. Cytat kolejny: „Zarząd Powiatu w 

trosce o dobro pacjenta na bieżąco monitoruje sytuację w SPZZOD Olecko Kolonia. 

Utrzymuje kontakt z Wydziałem Zdrowia w Olsztynie, Narodowym Funduszem 

Zdrowia i pracownikami Zakładu, bo nadal istnieje poważne zagrożenie zamknięcia 
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placówki”. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o przejście do 

pytania. 

Radna Teresa Krajewska stwierdziła, że to jest oświadczenie.  

Kontynuowała: W jaki sposób utrzymujecie kontakt z Pracownikami Zakładu? 

Poprzez publikację takiego artykułu? Gratuluję taktu.  

Wszyscy wiemy, że kontrole są aby wydać zalecenia, a osoba zarządzająca ma 

obowiązek je zrealizować. Tymczasem publikacja dała okazję do kolejnych 

pomówień i dyskredytacji Zakładu. Pewna „Olecczanka Ole” (pisownia oryginalna) w 

mediach społecznościowych założyła fałszywe konto tylko po to, aby na podstawie 

opublikowanego przez panią Starostę artykułu rozpocząć swój wpis od: „Współczuję 

wszystkim rodzinom, którzy umieścili swoich krewnych w tym Zakładzie itd.”. 

Szanowni Radni - warto wrócić do początku tej sprawy. Cała historia zaczęła się 

niewinnie, bo od towarzyskiego spotkania, na którym pan Wicestarosta Marek 

Dobrzyń przedstawił ideę, która polegała na połączeniu dwóch leczniczych zakładów 

w jeden. Informacja zaczęła swoje nieoficjalne życie w środowisku, budząc sprzeciw 

pracowników SPZZOD. Z pracownikami odbyły się dwa, wymuszone z ich inicjatywy 

spotkania, na których Zarząd Powiatu niczego nie wyjaśnił lecz wręcz przeciwnie - 

nastąpiła większa eskalacja frustracji i niezadowolenia. W konsekwencji Zarząd 

Powiatu wystąpił do Urzędu Wojewódzkiego i PIP o dokonanie kontroli we własnej 

jednostce.  

W tym miejscu warto zacytować fragment odpowiedzi, której udzielił Mazurski Urząd 

Wojewódzki w Olsztynie - Wydział Zdrowia. Cytuję:  W sprawie wniosku o dokonanie 

kontroli w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w 

Olecku Kolonia. W odpowiedzi na pismo znak informuję, iż zgodnie z art. 121 ust. 1-4 

ustawy z dnia 15 kwietnia 2015. o działalności leczniczej... Nadzór nad podmiotem 

leczniczym, niebędącym przedsiębiorcą, sprawuje podmiot tworzący tj. jest Rada 

Powiatu w Olecku. 

Wysoka Rado - są to kompetencje Komisji Rewizyjnej, która w sytuacji koniecznej 

może powołać biegłego z zakresu opieki zdrowotnej. To Komisja Rewizyjna powinna 

dokonać kontroli. W moim odczuciu źle się stało, że Zarząd Powiatu zrezygnował z 

własnych organów statutowych. 

Kontrole Wydziału Zdrowia i Państwowej Inspekcji Pracy się odbyły. Zostały wydane 

zalecenia do niezwłocznego wdrożenia. Wiem, że wszystkie zalecenia zostały 

skrupulatnie przez pracowników zakładu już wdrożone, a obszerne wyjaśnienia 
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wysłane do Wydziału Zdrowia Urzędu Wojewódzkiego. Wiem również, że w SPZZOD 

odbyły się rekontrole sprawdzające wykonanie zaleceń. W takiej sytuacji cóż 

pozostaje nam - Radnym i Zarządowi? Czekać na ostateczny raport z nadzieją, że 

będzie on obiektywny i pozytywny dla Zakładu.  

Tymczasem 20 października w imieniu Zarządu Powiatu opublikowany zostaje 

kontrowersyjny co do intencji artykuł. Po jego wydaniu rozdzwoniły się telefony. 

Odbyłam dziesiątki rozmów i na zadawane pytanie: w jakim celu ukazała się 

publikacja - nie wiedziałam jak odpowiedzieć. W telefonicznych rozmowach osoby, 

które w zakładzie miały swoich bliskich, dawały świadectwo pięknej, troskliwej i z 

poświęceniem wykonywanej przez pracujący personel pracy. Osoby, które ze mną 

rozmawiały, oskarżyły wszystkich Radnych o dręczenie pracowników oraz chęć 

pozbycia się ze stanowiska obecnej Pani Dyrektor. Przepraszam mieszkańców 

Olecka. Ja z tą historią nie mam nic wspólnego. Przepraszam Państwa w imieniu 

swoim. Ale być może to będzie dobry przykład dla innych.  

Powiedziałam, że z tą historią nie mam nic wspólnego. Był nawet czas, jeszcze na 

początku, kiedy zaangażowałam się w zorganizowanie spotkania pomiędzy Panią 

Starostą a Dyrektor. Chodziło o wypracowanie sposobu na uregulowanie 

wzajemnych stosunków pomiędzy osobami, które prezentują odmienny styl myślenia 

i postępowania. Takie swoiste MODUS VIVENDI. Mówiłam, że należy rozmawiać aby 

nie dopuścić do publicznych konfrontacji. Mówiłam, że należy zaprzeczyć pomysłowi  

łączenia tych dwóch placówek. Ze strony Zarządu Powiatu nie było woli na takie 

spotkanie. Jestem tego świadkiem. Komunikacja więc z pracownikami i personelem 

zaczęła odbywać się poprzez prasę lokalną, media społecznościowe i tak dzieje się 

do dzisiaj. 

Panie Wicestarosto. W rozmowach z różnymi osobami wspomina pan o mojej 

inicjatywie zmierzającej do odwołania Zarządu Powiatu Olecka. Oświadczam, że z tą 

koncepcją nie mam nic wspólnego. Proszę nie rozpowszechniać plotek. Oświadczam 

również, że na ten temat rozmawiałam, tak jak rozmawiało wielu radnych, ale to do 

mnie zadzwoniono, a ja odbieram telefon.  

Szanowna Rado - na temat Zakładu w Jaśkach dzisiaj krąży wiele irracjonalnych 

plotek, tak niedorzecznych, że czasami trudno zachować powagę. Smutne jest to, że 

osoby, które w społeczeństwie pełnią ważne funkcje, kreują tą historię i nie widzą w 

niej swej bardzo negatywnej roli. Wyrażam swój sprzeciw, wobec opisanego stylu 

sprawowania władzy samorządowej oraz proszę o udzielenie odpowiedzi w formie 

pisemnej na następujące pytania: 
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1. W jakim celu został opublikowany materiał z częściowej kontroli Zakładu w 

Jaśkach w lokalnej prasie i jaki był jego koszt? 

2. Czy w ten sam sposób zostaną opublikowane zalecenia pokontrolne, które w 2021 

roku zaleciła Regionalna Izba Obrachunkowa Starostwu Powiatowemu w Olecku? 

3. Czy w związku z precedensem publikacji w Głosie Olecka wyników kontroli w 

SPZZOD, również zostanie zamieszczony w lokalnej prasie protokół NIK z kontroli 

Powiatu? 

4. Czy zostanie opublikowany w lokalnej prasie materiał z kontroli, którą 

przeprowadziła Państwowa Inspekcja Pracy w Olmedice ? 

5. Czy Zarząd Powiatu występował do dyrektora SPZZOD z zapytaniem, na jakim 

poziomie są wdrożenia zaleceń pokontrolnych? 

6. Czy Zarząd Powiatu w Olecku inicjował spotkania z Dyrekcją Zakładu w Jaśkach 

aby ustalić problemy i wyjaśnić je na poziomie lokalnym? Jeśli tak, to kiedy i gdzie?  

7. Czy Zarząd Powiatu w Olecku w ostatnich 4 latach przejawiał z własnej inicjatywy 

zainteresowanie potrzebami personelu medycznego i pacjentów zakładu SPZZOD? 

Jeśli tak, to w jakiej formie? 

8. Czy Zarząd Powiatu w okresie pandemii, z własnej inicjatywy interesował się 

sytuacją w SPZZZOD? Czy zaoferował pomoc? Jeżeli tak, to kiedy i w jakiej formie? 

9. Proszę przedstawić wyniki finansowe SPZZOD od 2015 do 2021 r. Czy prawdą 

jest, że Zakład w tym okresie miał wynik rok do roku dodatni? 

10. W związku z niskimi zarobkami personelu pielęgniarsko-opiekuńczego w 

SPZZOD Jaśki Kolonia, czy Zarząd Powiatu może wyasygnować kwotę na 

dofinansowanie zakładu z własnych środków w tym celu. 

11. Czy prawdą jest, że jedynym celem tego konfliktu jest zwolnienie Pani Dyrektor 

Urbanowicz, osoby, która ten Zakład stworzyła i zarządza nim od ponad 25 lat? 

12. Kto personalnie odpowiada za wysłanie wniosków do Wydziału Zdrowia 

Wojewódzkiego Urzędu i Państwowej Inspekcji Pracy o dokonanie kontroli.  

Pod wnioskami podpisała się pani Dyrektor, przepraszam, pani Starosta, ale z 

informacji nieoficjalnych wiem, że o tych kontrolach nie miał wiedzy Zarząd. Na 

pewno nie miała Rada Powiatu. Dziękuję bardzo (oświadczenie w załączeniu – 

załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Innych wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski Komisji Stałych Rady. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że Komisja Budżetu, 

Finansów i Gospodarki zwróciła się z prośbą aby przy następnych sprawozdaniach 

dotyczących informacji o stanie realizacji zadań oświatowych uwzględniać w tej 

informacji: liczbę uczniów w klasie, liczbę klas uczniów przystępujących do egzaminu 

maturalnego i zawodowego oraz liczbę osób, które zdały ten egzamin. 

Komisji Budżetu (…) zwróciła  się również z prośbą o wystąpienie do dyrektora 

Zespołu Szkół Technicznych w sprawie przedstawienia informacji dotyczącej liczby 

uczniów w klasie,  liczbę osób przystępujących do egzaminu maturalnego i 

zawodowego oraz liczbę osób, które zdały ten egzamin w zeszłym roku szkolnym 

(w klasie informatycznej). 

Ad 7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, 

w tym o wynikach egzaminu maturalnego i egzaminu potwierdzającego 

kwalifikacje w zawodzie w szkołach prowadzonych przez Powiat Olecki. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że radni otrzymali 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o 

wynikach egzaminu maturalnego i egzaminu potwierdzającego kwalifikacje w 

zawodzie w szkołach prowadzonych przez Powiat Olecki. Była ona omawiana i 

analizowana na posiedzeniach Komisji Stałych. Zwrócił się z prośbą o pytania do 

przedstawionej informacji. 

Pytań i uwag do informacji nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, 

w tym o wynikach egzaminu maturalnego i egzaminu potwierdzającego kwalifikacje w 

zawodzie w szkołach prowadzonych przez Powiat Olecki. 

Wyniki głosowania: 

Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 1 

Wyniki imienne: 

Za (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 
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NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 

radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminu 

maturalnego i egzaminu potwierdzającego kwalifikacje w zawodzie w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Olecki (informacja w załączeniu – załącznik nr 6 do 

protokołu). 

Ad 8. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych radnych oraz Starosty Oleckiego dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia Staroście. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że na podstawie 

ustawy o samorządzie powiatowym po przeprowadzeniu analizy oświadczeń 

majątkowych informuję, iż wszyscy zobowiązani ustawą złożyli oświadczenia 

majątkowe wraz z wymaganymi zeznaniami o wysokościach osiągniętego dochodu 

za rok 2021. Osoby, u których stwierdzono pewne uchybienia i nieprawidłowości, 

złożyły stosowne korekty do swoich oświadczeń majątkowych (informacja w 

załączeniu – załącznik nr 7 do protokołu). 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Ad 9. Stan przygotowania Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku do okresu zimowego 

2022/2023. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że radni otrzymali 

informację o stanie przygotowania Powiatowego Zarządu Dróg do okresu zimowego. 

Była ona omawiana na posiedzeniach Komisji Stałych. Zwrócił się z prośbą o pytania 

do przedstawionych informacji. 

Pytań i uwag do informacji nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie informacji dotyczącej stanu przygotowania Powiatowego Zarządu Dróg w 

Olecku do okresu zimowego 2022/2023 

Wyniki głosowania: 

Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 1 
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Wyniki imienne: 

Za (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 

radnych, jednogłośnie przyjęła informację o stanie przygotowania Powiatowego 

Zarządu Dróg w Olecku do okresu zimowego 2022/2023 (informacja w załączeniu – 

załącznik nr 8 do protokołu). 

Ad 10. Podjęcie uchwał: 

Ad 10 a) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Oleckiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 r.". 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o uwagi i 

pytania do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Oleckiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2023 r." 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 
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Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

 Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 

radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXXIII/251/2022 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Oleckiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 r." (uchwała w 

załączeniu – załącznik nr 9 do protokołu). 

Ad 10 b) zmieniająca uchwałę Nr XXVII/217/2022 Rady Powiatu w Olecku z dnia 24 

lutego 2022r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

był przesłany radnym oraz omawiany na posiedzeniach Komisji Stałych. Zwrócił się z 

prośbą o uwagi i pytania do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniającej uchwałę Nr XXVII/217/2022 Rady Powiatu w Olecku z dnia 24 lutego 

2022r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  
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 Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 

radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXXIII/252/2022 zmieniająca uchwałę Nr XXVII/217/2022 Rady Powiatu w Olecku z 

dnia 24 lutego 2022r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (uchwała w 

załączeniu – załącznik nr 10 do protokołu). 

Ad 10 c) w sprawie w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu oleckiego w 2023 roku. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

był przesłany radnym oraz omawiany na posiedzeniach Komisji Stałych. Zwrócił się z 

prośbą o uwagi i pytania do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu oleckiego w 2023 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

 Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 

radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXXIII/253/2022 w sprawie w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu oleckiego w 2023 roku (uchwała w załączeniu 

– załącznik nr 11 do protokołu). 
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Ad 10 d) w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały w 

sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 

wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu był przesłany radnym, omawiany na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdu 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

 Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 

radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXXIII/254/2022 w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu (uchwała w załączeniu – 

załącznik nr 12 do protokołu). 
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Ad 10 e) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na sytuację w 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały w 

sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na sytuację w Samodzielnym 

Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia był 

przesłany radnym, omawiany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na sytuację w Samodzielnym Publicznym 

Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

 Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 

radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXXIII/255/2022 w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na sytuację w 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia (uchwała w załączeniu – załącznik nr 13 do protokołu). 

Ad 10 f) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na warunki przebywania 

chorego w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w 

Olecku Kolonia. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały w 

sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na warunki przebywania chorego w 
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Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia był przekazany radnym i omawiany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na warunki przebywania chorego w 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

 Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 

radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXXIII/256/2022 w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na warunki 

przebywania chorego w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 

Długoterminowej w Olecku Kolonia (uchwała w załączeniu – załącznik nr 14 do 

protokołu). 

Ad 10 g) w sprawie rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 3/2022 Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 

Długoterminowej w Olecku Kolonia z dnia 15 czerwca 2022 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 3/2022 Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 
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Kolonia z dnia 15 czerwca 2022r był przekazany radnym i omawiany na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Tomasz Kosobudzki stwierdził, że w końcu wszystko jest zgodnie i na 

podstawie prawa.  Zwrócił uwagę, że na sesji sierpniowej popełniono błąd przy 

przekładaniu odwołania na kolejną sesję, ponieważ aby zmienić porządek obrad 

wymagana jest bezwzględna większość ustawowego składu rady, czyli art. 15 ust. 2 

ustawy o samorządzie powiatowym. Aby otrzymać bezwzględną większość 

ustawowego składu rady, to spośród ustawowego składu rady, który liczy 15 głosów, 

należy otrzymać większość głosów „za” niż suma głosów „przeciw” plus 

„wstrzymujących się”. „Za” było 7 radnych, 6 „przeciw” plus jedna osoba „wstrzymała 

się” czyli był remis. Jeżeli jest remis, niestety takiej uchwały się nie zdejmuje, jest to 

błąd formalny. 

Dodał, że przy głosowaniu bezwzględną ilością głosów należy o tym pamiętać. 

Zwykłą większością głosów zostało to przyjęte, a nie niestety bezwzględną.  

Więcej uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 3/2022 Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia z dnia 15 czerwca 2022 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 
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14 radnych, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXXIII/257/2022 w sprawie 

rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 3/2022 Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia z dnia 15 czerwca 2022 r. (uchwała w załączeniu – załącznik nr 15 do 

protokołu). 

Ad 10 h) w sprawie rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 4/2022 Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 

Długoterminowej w Olecku Kolonia z dnia 21 września 2022 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 4/2022 Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia z dnia 21 września 2022 r. był przekazany radnym i omawiany na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 4/2022 Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia z dnia 21 września 2022 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXXIII/258/2022 w sprawie 



31 
 

rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 4/2022 Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia z dnia 21 września 2022 r. (uchwała w załączeniu – załącznik nr 16 do 

protokołu). 

Ad 10 i) w sprawie rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 5/2022 Rady Społecznej 

przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia z dnia 21 września 2022 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o uwagi i 

pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 5/2022 Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia z dnia 21 września 2022 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXXIII/259/2022 w sprawie 

rozstrzygnięcia odwołania od uchwały nr 5/2022 Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia z dnia 21 września 2022 r. (uchwała w załączeniu – załącznik nr 17 do 

protokołu). 
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Ad 10 j) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na 

lata 2022-2036. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 

2022-2036 był przekazany radnym i omawiany na posiedzeniach Komisji Stałych.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o uwagi i 

pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2022-2036  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

 Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 

radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXXIII/260/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Oleckiego na lata 2022-2036 (uchwała w załączeniu – załącznik nr 18 do protokołu). 

Ad 10 k) w sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2022. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały w 

sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2022 był omawiany na posiedzeniach Komisji 

Stałych.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 
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zmian budżetu powiatu na rok 2022. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXXIII/261/2022 w sprawie 

zmian budżetu powiatu na rok 2022 (uchwała w załączeniu – załącznik nr 19 do 

protokołu). 

Ad 10 l) zmieniająca Uchwałę Nr XXVII/212/2022 Rady Powiatu w Olecku z dnia 24 

lutego 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale Oleckie. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę Nr XXVII/212/2022 Rady Powiatu w Olecku z dnia 24 lutego 

2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale Oleckie był 

omawiany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Nr XXVII/212/2022 Rady Powiatu w Olecku z dnia 24 lutego 

2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale Oleckie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Openchowski  

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXXIII/262/2022 zmieniająca 

Uchwałę Nr XXVII/212/2022 Rady Powiatu w Olecku z dnia 24 lutego 2022 r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale Oleckie (uchwała w 

załączeniu – załącznik nr 20 do protokołu). 

Ad 11. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że odpowiedzi na 

wnioski zostały przesłane zadającym i wnioskującym. Na wnioski zgłoszone podczas 

dzisiejszej sesji odpowiedzi zostaną udzielone w formie pisemnej. 

Ad 12. Zapytania i interpelacje radnych. 

Zapytań i innych interpelacji nie zgłoszono. 

Ad 13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Wicestarosta Olecki - Marek Dobrzyń - na ostatniej sesji pani Dyrektor 

pomachała taką książeczką. Ja wiem, że pani Dyrektor nie ma. Ja nie będę tu do 

Pani pretensji miał absolutnie, natomiast przeczytała dwa nazwiska.  

Przeczytał: „Poradnik opracowany przez zespół w składzie: Bogumiła Balińska, 

Monika Chmielewska-Sujata, Marek Dobrzyń, Kazimierz Iwanowski, Anna Kisiel, 

Piotr Masalski, Sylwia Matuszewska, Urszula Nejfert, Halina Olszewska, Elżbieta 

Rękawek, Dariusz Smoleński, Teodozja Sołtysiak, Krystyna Stasiak, Edyta 

Truszczyńska, Rafał Urbanowicz, Jan Wasilewski pod kierunkiem Emilii Urbanowicz. 

Zespół autorów to praktycy w realizacji zadań publicznych w różnych obszarach, 

osoby mające doświadczenie w pracy w administracji publicznej, w działalności w 

organizacjach pozarządowych, zdefiniowaniu problemów społecznych, ustalaniu 

standardów, opisie procedur i instrukcji postępowania. Zaangażowanie tych osób 

dowodzi,  że w środowisku lokalnym docenia się znaczenie jakości w odniesieniu do 

realizacji zadań publicznych”. 
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Dodał, że projekt pod nazwą „Dobra współpraca w Powiecie Oleckim to standard” był 

organizowany w 2013 roku. Projekt realizowało Stowarzyszenie Pomocy Społecznej i 

Ochrony Zdrowia im. Św. Łukasza. Przeczytał oświadczenie Pana Prezesa:  

„Oświadczenie. W związku z pojawiającymi się informacjami o tym, że pani Emilia 

Urbanowicz, która pełni funkcję dyrektora w Samodzielnym Publicznym Zespole 

Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia sprawuje nadzór nad 

działalnością Domu Pomocy Społecznej „Jaśki” w Olecku Kolonia, że rozporządza 

środkami pieniężnymi placówki, że przyznaje nagrody dla zatrudnionego personelu, 

oświadczamy, że: 

1. jednostką, która utworzyła Dom Pomocy Społecznej „Jaśki” oraz pełniąca nadzór 

nad jego działalnością jest Stowarzyszenie Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia 

im. Św. Łukasza, którego Prezesem w chwili obecnie jest Pan Grzegorz Głębocki. 

2. Pani Emilia Urbanowicz, pełniąca funkcję Dyrektora w Samodzielnym Publicznym 

Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia od kilku lat nie jest 

członkiem Stowarzyszenia; 

 3. Pani Emila Urbanowicz pełniąca funkcję Dyrektora w Samodzielnym Publicznym 

Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia nie jest kierownikiem 

Domu Pomocy Społecznej „Jaśki”, w chwili obecnej pełni tę funkcję pani Ewelina 

Turynowicz;  

4. Pani Emilia Urbanowicz pełniąca funkcję Dyrektora w Samodzielnym Publicznym 

Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia nie jest pracownikiem 

DPS „Jaśki”;  

5. Pani Emilia Urbanowicz pełniąca funkcję Dyrektora w Samodzielnym Publicznym 

Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku nie pisze projektów dla Domu 

Pomocy Społecznej „Jaśki” na pozyskanie środków pieniężnych na utrzymanie DPS 

czy na dodatkowe środki na wynagrodzenia dla zatrudnionych pracowników, 

wypłacane w formie dodatków”.  

W związku z tym skierował pytanie do Prezesa Stowarzyszenia dlaczego jego dane 

zostały ujawnione skoro Pani Dyrektor nie jest administratorem moich danych 

osobowych, gdzie jest RODO, dlaczego to zostało upublicznione. 

Przypomniał, że przy pytaniach o płace w księgowości była mowa o RODO itd. 

Dodał, że podejmie odpowiednie kroki prawne.  

Radny Jerzy Gołembiewski zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie problemu i  w 

miarę możliwości usunięcie nieprawidłowości, które występują na drodze w Plewkach 

(garb w kierunku dojazdu do pana Mieczysława Sofińskiego).  



36 
 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o wystąpienie 

do Burmistrza z prośbą o poinformowanie o sytuacji w Przedsiębiorstwie 

Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Olecku oraz o tym, jakie kroki są podejmowane 

aby poprawić sytuację finansową spółki. 

Anna Sztelmach – pracownik  SPZZOD Jaśki - my, pracownicy, otrzymaliśmy 

pismo od Pani Dyrektor Emilii Urbanowicz, które chciałabym teraz przeczytać: 

W dniu 11 października 2022 r., na tak zwanym posiedzeniu połączonych Komisji 

Radny Tomasz Dziokan apelował o więcej bezpośrednich rozmów, a mniej publikacji 

w mediach. Zapewniliście nas Państwo o swoim pozytywnym nastawieniu do 

naszego zakładu, chęci pomocy i wsparcia.  

Tymczasem w ubiegły czwartek Zarząd opublikował sponsorowany za publiczne 

pieniądze artykuł, który przeczy tym zapewnieniom.  

W artykule w sposób liczbowy podano informacje o nieprawidłowościach i 

zaleceniach zawartych w protokołach pokontrolnych po przeprowadzonych w 

zakładzie kontrolach. Po pierwsze podano błędne ilości, np. wskazano na 23 

nieprawidłowości mimo, że w protokole jest 17, czyli zwiększono ich ilość o 5. 

Po drugie każde przytoczone w protokole zalecenie wynika z danej nieprawidłowości. 

Sumując nieprawidłowości i zalecenia, podwoiliście ilość rzekomych powodów do 

rzekomego zamknięcia zakładu. Aby zobrazować dokładniej, podajemy przykład: 

zespół kontrolujący stwierdził, że nieprawidłowością jest brak napisanej procedury i 

wydał zalecenie opracowania tej procedury. Czyli dotyczy to tego samego 

zagadnienia, a nie dwóch różnych zagadnień. Ale liczbowo podając powielone ilości 

łatwiej jest społeczeństwu wmówić rzekomy zły stan zakładu. Tutaj należy też 

podkreślić, że nieprawidłowości stwierdzone przez kontrolujących dotyczyły w 

głównej mierze 10 z 17 braku spisanych na papierze procedur. Brak takiego 

opracowania nie jest powodem do twierdzenia, że są zaniedbania, że coś jest 

niewłaściwie wykonane. To tylko nie było spisane na papierze. Pracownicy te 

procedury znają, rozumieją i nie muszą sięgać do kartki, żeby poprawnie realizować 

swoje zadania. Posiadanie w zakładzie spisanych procedur nie jest wymogiem 

ustawowym lecz jedynie zaleceniem. Zgodnie z definicją procedura to ustalony 

pisemnie lub ustnie sposób realizacji danej czynności. Twierdzenie, że jest coś 

wieloletnim zaniedbaniem jest nieuzasadnione i nieprawdziwe.  

Starosta wystąpiła do zakładu o informację na temat zaleceń pokontrolnych i terminu 

ich wykonania. Taką informację otrzymała. Wszystkie zalecenia zostały niezwłocznie 

wykonane. Jaki jest cel wmawiania społeczeństwu, że jest inaczej?  
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Zarząd w artykule wskazuje na rzekomy brak obsady pielęgniarskiej w zakładzie. 

Jeszcze raz informujemy, że jest to nieprawda. Ta kwestia była szczegółowo 

wyjaśniana podczas spotkania 11 października. Ponadto Starosta posiada kopie 

raportów pielęgniarskich (ok. 600 stron) jako dowód na pełną całodobową obsadę 

pielęgniarską. Jaki jest cel wmawiania ludziom, że jest inaczej, że chorzy nie mają 

zapewnionej opieki i bezpieczeństwa. 

W artykule jest zawarte, że Wojewoda Warmińsko-Mazurski zlecił dla NFZ 

przeprowadzanie kontroli. Kontrola wykazała liczne nieprawidłowości. Jest to 

kłamstwo, ponieważ w zakładzie nie było żadnej kontroli NFZ, więc nie mogły być 

stwierdzone nieprawidłowości. 

W związku z „nagonką” Starosty na nasz zakład to Dyrektor Emilia Urbanowicz 

telefonicznie poprosiła dyrekcję NFZ o pilne przeprowadzenie obiektywnej kontroli w 

zakładzie. 

Dyrektor NFZ zapewniła panią Emilię Urbanowicz, że taka kontrola odbędzie się w 

późniejszym terminie, ponieważ obecnie zakład kontrolowany jest na wniosek 

Starosty przez Urząd Wojewódzki. Aby uniknąć jednocześnie dwóch kontroli NFZ 

przeprowadzi ją w późniejszym terminie. 

Na kontrolę NFZ czekamy i liczymy na jej neutralność. Należy podkreślić, że kontrole 

z Urzędu Wojewódzkiego i PIP były realizowane na pisemne wnioski Starosty 

sporządzone na podstawie zasłyszanych plotek czyli jak sama Starosta napisała 

„informacji w przestrzeni publicznej”. Odnosimy wrażenie, że te wszystkie kontrole 

były szyte na miarę potrzeb tylko po to, żeby teraz móc epatować lokalną 

społeczność rzekomymi nieprawidłowościami i rzekomym złym stanem zakładu. 

Wiadomo przecież, że niemalże każda kontrola kończy się wydanymi zaleceniami. 

Jaki był rzeczywisty cel tych pism, wnoszących o przeprowadzenie kontroli? Czy aby 

na pewno troska o pacjentów?  

W artykule zapewnia się czytelników, że Zarząd utrzymuje stały kontakt z 

pracownikami. Oświadczamy, że Zarząd nie utrzymuje żadnych oficjalnych kontaktów 

z pracownikami ani z zakładem. Nigdy z nami nikt nie rozmawiał, mimo naszych 

próśb o spotkanie i rozmowę do takiego spotkania nie doszło. Swoje opinie Zarząd 

czy Starosta wydaje na podstawie niepotwierdzonych i nieoficjalnych informacji.  

W artykule jest informacja o tym, że wpłynęła jedna skarga od rodziny pacjenta. 

Przedstawiamy Państwu cały segregator podziękowań od pacjentów i ich rodzin. 

Zadajemy pytanie czy nasz zakład jest jedyną w tym powiecie podmiotem 

leczniczym, na które wpływają skargi pacjentów. Jak Zarząd czy Rada Powiatu 
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rozpatrywała tamte skargi? Czy też były publikacje w prasie lokalnej? 

Skarga powinna być rozpatrywana indywidualnie, trudno jest odnieść się do skargi, 

nie wiedząc kogo ona dotyczy. Do dyrekcji, lekarzy, pielęgniarek nikt nie zgłaszał 

żadnych skarg czy próśb. Nie było takiego przypadku. Należy zaznaczyć, że pacjent 

ma prawo oczekiwać innej opieki, ale jeżeli tego nie zgłasza do pracowników 

zakładu, to nie można mu tego zapewnić.  

Podziękowania mamy nie tylko od rodzin czy pacjentów. Od osób kontrolujących 

również słyszymy pochwały dotyczące tego, że pacjenci są zadbani, że w zakładzie 

jest czysto, etycznie. 

Zastraszenie czytelników o istnieniu groźby zamknięcia zakładu jest niczym 

nieuzasadnione, ponieważ takiego zagrożenia nie było i nie ma.  

Od lutego bieżącego roku czujemy się mobbingowani,  zastraszani, poniżani i 

pomawiani. Sponsorowany publicznymi pieniędzmi artykuł, który ukazał się w 

lokalnej prasie jest powodem do ataku i gróźb kierowanych w stronę pracowników, 

spowodował falą hejtu w Internecie. To był wydatek publicznych pieniędzy niecelowy, 

a wręcz szkodliwy, zawierający kłamstwa.  

Wnosimy o zaprzestanie bezpodstawnych ataków na nasz zakład. Państwa źle 

pojęta i podkreślana w wystąpieniach rzekoma troska o dobro pacjentów z 

rzeczywistą troską nie ma nic wspólnego i spowodowała wiele zła w naszej lokalnej 

społeczności (pismo w załączeniu – załącznik nr 21 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Powiatu - dziękuję za pani wystąpienie. Rozumiem, że 

to było oświadczenie pani dyrektor.  

Pracownicy SPZZOD – nasze. 

Przewodniczący Rady Powiatu - wstęp był jak zrozumiałem zupełnie inny.  

Anna Sztelmach - stres mnie zjadł. To było od nas, pracowników. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się z prośbą o zostawienie pisma w 

Biurze Rady.  

Gość – ja tylko powiem, że my już nie dajemy rady funkcjonować bezstresowo. 

Naprawdę. To co się dzieje. Przepraszam, że powiem Kochani Radni, naprawdę 

bardzo mi przykro to powiedzieć, ale tak rozwalacie nasz zakład, naszą pracę, nasz 

spokój, że my wracamy do domu i nie potrafimy się swoimi rodzinami zająć. My tylko 

myślimy o tych chorych ludziach, którzy przez nas też nie mogą teraz mieć spokoju, 

bo każdy z nas jest bardzo poddenerwowany. Jest nam tak bardzo przykro. Jesteśmy 

tak bardzo rozczarowani, że, ja nie wiem jeżeli ten zakład zamkną. Nie wiem do 

czego Państwo dążą, ale jeżeli dojdzie do zamknięcia, to naprawdę jest mi bardzo, 
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ale to bardzo żal wszystkich tych pacjentów, którzy u nas są i którzy mówią nawet do 

nas, że nas kochają. Zapraszam wszystkich. Proszę bardzo przyjść i porozmawiać z 

tymi pacjentami. Zawsze jesteśmy otwarci na wszystkich. Zawsze pomagamy. 

Naprawdę dużo ludzi się przewinęło przez nasz zakład.  I oczywiście w każdym 

zakładzie jest garstka ludzi, którzy mącą. I u nas też są tacy, nie powiem, oczywiście, 

że są. Ale myślę, że kontrole udowodnią, że wcale nie jest tak źle, tak jak tutaj 

wszystko to jest przedstawiane. I my naprawdę dla Państwa mówimy, że my już nie 

dajemy rady psychicznie. Nie wytrzymujemy już. Już to jest ponad nasze siły, co się 

wyrabia z tym zakładem. Ta cała sytuacja. To wszystko doprowadzi do tego, że ten 

personel cały zrezygnuje. I naprawdę dojdzie do zamknięcia tego zakładu.  

Przewodniczący Rady Powiatu ponowił prośbę o zostawienie pisma w Biurze 

Rady. Zapewnił, że nie wie skąd się biorą plotki o zamknięciu zakładu.  

Goście – z internetu, z gazet. 

Wicestarosta Olecki - Marek Dobrzyń - Szanowni Państwo. Pani przed chwilą 

powiedziała, że nie było nic z Narodowego Funduszu Zdrowia. Ja mam dokument. 

Zaraz pani pokażę go. Nie wiem kto nami manipuluje w takim razie. 

Przeczytał: „Narodowy Fundusz Zdrowia Warmińsko-Mazurski Oddział Wojewódzki w 

Olsztynie. Data 6 października 2022. Znak sprawy jest. Tytuł pisma: Zgłoszenie 

nieprawidłowości w realizacji świadczeń zdrowotnych przez Samodzielny Publiczny 

Zakład Zespół Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Szanowny Panie. W zgłoszonej w sprawie została przeprowadzona kontrola doraźna 

zlecona przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego. Przedmiotem kontroli było 

sprawdzenie dostępności do świadczeń zdrowotnych, prowadzonej dokumentacji 

medycznej oraz stosowanych standardów postępowania medycznego przy 

udzielaniu świadczeń zdrowotnych w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów 

Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Wyniki kontroli: Stwierdzono liczne nieprawidłowości podczas czynności kontrolnych. 

Świadczeniodawca został zobowiązany do podjęcia niezwłocznie czynności 

mających na celu zapewnienie funkcjonowania podmiotu zgodnie z przepisami 

regulującymi prowadzenie działalności leczniczej w zakresie opieki długoterminowej, 

w tym nad osobami z zaburzeniami psychicznymi oraz medycyny paliatywnej”. 

Proszę nam się nie dziwić, że my się niepokoimy jak dostajemy odpis takiego pisma. 

Gość - ale my mieliśmy jedynie kontrolę z Urzędu Wojewódzkiego, Wydział 

Zdrowia. Narodowy Fundusz Zdrowia to jest oddzielna, odrębna jednostka. Takiej 

kontroli nie mieliśmy. 
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Goście – czekamy na nią. 

Przewodniczący Rady Powiatu - wszyscy czekamy. I jesteśmy, nie ma tutaj 

okopów i rowów. Wszyscy jesteśmy zainteresowani tym, ażeby te sprawy wyjaśnić. 

Żebyście Państwo w spokoju, z pełnym oddaniem i empatią pracowali z ludźmi 

ciężko chorymi. I to jest cel, który nam przyświeca. Ja już na poprzednim spotkaniu 

prosiłem. Nie ustawiajmy się po przeciwnych stronach barykady. Nie rozstrzygajmy 

sporów czysto teoretycznie prawniczych. Czy to jest ten organ, czy to jest inny organ. 

Są wnioski. Są zalecenia. Skupić się musimy nad tym, jak wyeliminować je, żebyście 

mogli Państwo dalej, jak powiedziałem, w spokoju, z poświęceniem pracować dla 

tych ludzi. 

Radny Tomasz Kosobudzki - ja chciałbym przywołać wypowiedź pani, która 

tutaj siedzi. Powiedziała pani, że my Radni Rady Powiatu jesteśmy dla tego tematu, 

że tak powiem, winni.  

Gość – bo my nie czujemy obrony z Państwa strony. 

Radny Tomasz Kosobudzki - ja również się wypowiadałem na tym spotkaniu, 

które było poprzednio i uważam również, że obecna sytuacja i nagonka na wasz 

zakład związana z pismami, które były od pani Starosty. Bo w dniu dzisiejszym mamy 

tylko taką informację. Tutaj pani Radna Krajewska zadała pytanie. Mam nadzieję, że 

dowiemy się kto stoi za tym. Czy to był Zarząd czy tylko jedna osoba czyli pani 

Starosta, która pisała wnioski w związku z tym, że usłyszała kilka plotek.  

Drodzy Państwo, my naprawdę, znaczy ja mówię sam za siebie, ale jestem 

przekonany, bo z Radnymi też rozmawiam - jesteśmy z wami, jest szereg osób. 

Jestem przekonany, że jakbyście zapytali tutaj po kolei każdego z Radnych, to wiele 

osób jest za wami. Naprawdę wiele osób jest za wami. Ja jestem sam zaskoczony 

tym artykułem, który (…) po tym spotkaniu, które uważam za bardzo pozytywne, bo 

zostaliście w końcu wysłuchani do końca. Nie zabierano wam głosu. I wy 

powiedzieliście wszystko, co tak naprawdę w tej jednostce jest i co się dzieje. My 

mamy suche fakty z protokołów osób, które w ciągu 25 lat były tam przez dzień albo 

przez 2 dni. Więc czekaliśmy do zakończenia tej kontroli, rekontroli, do informacji 

wprowadzonych czy zaleceń, czy sytuacji tego personelu medycznego. 

Więc ja spokojnie siedziałem cicho. Bo ja nie ukrywam, że też czekam na 

zakończenie tego tematu. I wtedy łzy popłyną, jak to się mówi. Bo są osoby, które za 

to odpowiadają i mam nadzieję, że zostaną za to rozliczone. I to srogo rozliczone, bo 

tak się nie robi dla zakładu, którym się, że tak powiem, zarządza. Także bardzo mi 

przykro, że jest taka sytuacja. Nie wiem, czy to jest tylko i wyłącznie pani Starosta i 
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Wicestarosta, ale proszę nas wszystkich Radnych do tego nie mieszać, ponieważ 

bynajmniej, ja mówię sam za siebie, ja nie jestem za tym, co jest skierowane i w 

dokumentach i w przestrzeni publicznej.  

Przewodniczący Rady Powiatu - ja muszę sprostować wypowiedź pana 

Radnego Kosobudzkiego. Nie niektórzy, a wszyscy jesteśmy za tym, żeby wam 

pomóc. Wszyscy. Wszyscy jesteśmy za tym, żeby temu zakładowi pomóc. 

Radny Jerzy Gołembiewski - ja tutaj szanowni Państwo też przyczyniam się 

do tych słów i Tomka Kosobudzkiego i Pana Przewodniczącego. Ale tutaj też nie 

wiem czy Państwo pamiętacie. Ja chciałem też zorganizować takie spotkanie z wami 

[…] Pani Dyrektor co wtedy powiedziała? Pani dyrektor powiedziała tak: że bez 

nagrywania, w miejscu jakimś tam neutralnym. No właśnie. Ja tak pomyślałem (…) 

mamy tutaj taką piękną salę. Nikt nie musi nikogo nagrywać (…). Dajcie mi Państwu 

skończyć. Ja doszedłem do wniosku - czy ja mam takie spotkanie w lesie 

zorganizować czy w parku? 

Goście – podniesione głosy. 

Radny Jerzy Gołembiewski - no to dobrze. No to może moje gapowe. Moje 

gapowe. I teraz, i tutaj może jeszcze jedna sprawa. Też taka. Ja się zwrócę do 

Radnej Pani Krajewskiej w takim razie. Czy Pani Radna Krajewska pamięta, jak pani 

atakowała szpital? Zapomniała Pani o tym? 

Goście – my nie rozmawiamy o szpitalu. 

Radny Jerzy Gołembiewski - ja tylko pytanie zadaję dla Pani Krajewskiej. 

Radna Teresa Krajewska - Ad vocem. Proszę, Panie Radny Gołembiewski bez 

agresji i takich emocji. I proszę nie podnosić temperatury tego spotkania. Radna 

Krajewska wstawiła się za wieloma chorymi, długoletnimi, bardzo obłożnie, chorymi 

pacjentami, które traciły swego lekarza. I w tej sprawie występowałam. Proszę się nie 

śmiać, panie Wicestarosto Dobrzyń. To nie jest sprawa do śmiechu, naprawdę. A 

panu Jerzemu Gołembiewskiemu Radnemu przypominam, że moja troska była 

skierowana w kierunku ludzi chorych. Nie atakowałam szpitala. Tylko walczyłam o to, 

żeby te chore pacjentki miały swego lekarza w szpitalu zatrudnionego.  

Ad vocem Radny Jerzy Gołembiewski - przypomnę może dokładnie. Oczywiście ja 

też byłem za tym, żeby pani Molasowa była. Ja byłem jej pacjentem. Nie miałem nic 

przeciwko temu. Ale przecież chodziło (…)  

Goście – czy możemy rozmawiać na nasz temat. 

Radny Jerzy Gołembiewski - ja pamiętam jak pani Urbanowicz zaczynała. 

Osobiście, pracując w straży pożarnej pomagaliśmy tam: woziliśmy stoły, krzesła - 
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już tam nie pamiętam, bo tak jak wiecie Państwo, 25 lat temu było. 

Wracając do szpitala. Przecież o co pani chodziło? Chodziło tylko o to, żeby odwołać 

Panią Prezes. 

Gość – czy możemy zająć się naszymi sprawami? 

Radna Teresa Krajewska - proszę nie wciskać, że tak powiem, kłamstw. No 

nie wciskać proszę kłamstw. No takie brednie to ja słyszę jak pan chodzi i opowiada 

po mieście. 

Przewodniczący Rady Powiatu - proszę Państwa, to jest sesja. Nie będziemy 

się nawzajem tutaj (…) 

Radny Henryk Stanisław Trznadel – tu rozmawiamy o szczytach hipokryzji. 

Nie wiem, nie wiem, który jest szczytem większym, który mniejszym. Bo ta ostatnia 

dyskusja tutaj, już patrzę bardzo się przeginają. Natomiast ja bym chciał uświadomić 

wszystkim, szczególnie paniom, że nie jest to tak, nawiązuję do wystąpienia 

Radnego Kosobudzkiego. Nie jest to tak, że wszyscy Radni są przeciw wam. Nie. Tu 

wystarczy tylko prosty przykład. A wygląda to w ten sposób. Że jest 6 Radnych z PSL 

plus pani Krajewska. To jest siedmiu. I my po prostu, my po prostu chcemy, żeby była 

normalna sytuacja. Pozostali Radni niestety piszą donosy, kombinują, z Komisją się 

układają itd. I Radny Gołembiewski tu broni. Wystarczy, że podniesie rękę. Będzie 

nas większość. Nie będzie tematu. Sprawa jest bardzo prosta. Wystarczy tylko (…).  

Przewodniczący Rady Powiatu - czy to jest agitacja polityczna? Czy 

wystąpienie w sprawie Jasiek? Wiec przedwyborczy zamykam.  

Gość - ja chciałbym jedno pytanie zadać panu Gołembiewskiemu. Bo na 

Komisji, Pan na ostatniej sesji bardzo chciał takiego spotkania z pracownikami. I 

żyliśmy nadzieją, że takie spotkanie się odbędzie. Czekaliśmy na jakieś pismo, na 

jakąś informację bardzo długo. Co korespondencja, czekaliśmy, czy jakieś 

zawiadomienie do nas przyszło. Odbyły się te Komisje, na których obradowaliście na 

temat listu otwartego i tych wszystkich innych pism. Pan powiedział, że Pan nie 

wystąpił o takie spotkanie, bo nie widział Pan sensu. Myślę, że sformułowanie gdzie 

takie spotkanie zrobić „w lesie”, no to jest bardzo kolokwialne. I myślę, że osoba 

publiczna, urzędująca, znalazłaby sposób, mogłaby się do nas odezwać. Czy my coś 

zaproponujemy. Moglibyście zaproponować to sami. Na tym spotkaniu Pan 

powiedział, że nie widzi Pan, nie widział Pan sensu spotkania z pracownikami. Ja 

pytam dlaczego? Bo bardzo żyliśmy nadzieję takiego spotkania. 

Radny Jerzy Gołembiewski - Szanowni Państwo, po ostatnim właśnie tym 

spotkaniu, jak rozmawiałem z kolegami też i również Radni mi co niektórzy nawet 
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Radny z PSL odpowiedzieli, że takiego spotkania [..] 

Gość - proszę bez przepychanek politycznych. 

Gość - dlaczego pan tak na 100% nie dążył do zorganizowania takiego 

spotkania? 

Radny Jerzy Gołembiewski - dążyłem cały czas. 

Gość - można było się zwrócić do nas. Też byśmy pomogli. Nikt się do nas nie 

zwrócił. 

Radny Jerzy Gołembiewski - ja jeszcze raz powtarzam. Jeżeli Pani Dyrektor 

powiedziała, że na terenie neutralnym. Gdzie tutaj naprawdę, jest sala [...] 

Gość - ale jest dużo hal, jest dużo sal (…). Ja chciałabym drugie pytanie zadać 

do Pani Starosty. Bo zamieściliście wszystko, co negatywne z protokołu z kontroli. 

Dostaliście wszystkie dokumenty, w tym tak samo realizacja wszystkich zaleceń 

pokontrolnych. Dlaczego nie opublikowaliście choć jednego pozytywnego słowa o 

tym, że realizujemy te zalecenia? Dlaczego nie pochwaliliście nas, że działamy w tym 

kierunku, się staramy? Dlatego w ten sposób? Dlaczego nie powiedzieliście, że 

czekacie na ostateczne wyniki, tylko opublikowaliście wstępny. I sami dobrze wiecie, 

że to nie był końcowy protokół. Bardzo dużo było tam błędów. Były złe interpretacje 

pań kontrolujących. Dostaliście 600 stron, które kserowaliśmy cały dzień. Dwa dni to 

kserowaliśmy. Dostarczyliśmy na drugi dzień. Dlaczego nie opublikowaliście ani 

jednego pozytywnego słowa naszej pracy? Skupiliście się tylko na negatywach. 

Barbara Szafranowska - pytanie konkretne to jest takie: w jakim celu w ogóle 

to zostało opublikowane, po co? My, jako pracownicy, na ostatnim spotkaniu 

naprawdę wyszliśmy bardzo podbudowani. Większość z was mówiła, że jesteście z 

nami, że nam pomożecie i w ogóle. Minęło kilka dni, zostało opublikowane, protokół 

pokontrolny. Gdzie ja osobiście tłumaczyłam wszystkim po kolei. Miałam taką 

nadzieję, że Państwo zrozumieliście to. I czekamy na następną no, nie kontrolę, tylko 

sprawdzenie tego, co naprawiliśmy. Minęło kilka dni, w gazecie ukazuje się artykuł 

pokontrolny. Gdzie kontrola nie została zakończona. I dopisane, dopisane wszystko 

to co złe. W jakim celu to było? Czemu to miało służyć? 

Przewodniczący Rady Powiatu - mogę coś powiedzieć? Odpowiadam w jakim 

celu. Pani Radna Krajewska zadała te wszystkie pytania. Te wszystkie wątpliwości 

wyraziła w formie pisemnej. I zostaniecie, dostaniecie i Państwo i my odpowiedź. 

Tyle na ten czas. Za chwilę zabierze głos pani Starosta i być może odniesie się do 

tych pytań, zarzutów czy wątpliwości. 

Barbara Szafranowska - przepraszam, że przerywam, ale od kilku miesięcy 
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my jesteśmy bardzo zmęczeni. Z każdej strony jest, jeżeli chodzi od Państwa, 

wszystko nie tak. Więc ile mamy na to wszystko czekać? Ludzie, my naprawdę, czy 

my mamy naprawdę zrezygnować?  

Gość – już ludzie od nas odchodzą, składają wymówienia. 

Przewodniczący Rady Powiatu - proszę pokazać mi chociaż jeden pozytywny 

wpis, w tak zwanych mediach. Jesteśmy szkalowani jaką część Zarządu, jako część 

Radnych wykładanymi pismami w sklepie mięsnym, w Totolotku i w innym. Kto zaczął 

tę przepychankę? Kto na sesji (...) 

Goście - na pewno nie my. My czekaliśmy na spotkanie z Państwem. 

Przewodniczący Rady Powiatu - Proszę Państwa. Jeżeli będziemy się 

przekrzykiwać, to po prostu zakończymy do spotkanie. 

Goście – jak zwykle. 

Przewodniczący Rady Powiatu - tak jak zwykle. Na hasło Pani Dyrektor 

wychodzimy.  

Goście – nigdy nam nie kazała wychodzić. 

Przewodniczący Rady Powiatu - miłe panie, jest nagranie.  

Gość – Panie Przewodniczący, poprosimy odnosić się do sytuacji teraz. 

Przewodniczący Rady Powiatu - więc ja myślę, że to oświadczenie Zarządu 

było częścią wyjaśnienia sprawy dotyczącego, tzw., popularnie określanych „Jasiek”. 

Gość - dlaczego nie było tam ani jednego pozytywnego komentarza? Ani jednej 

informacji, że zalecenia były zrealizowane? Posiadaliście taką wiedzę. 

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa-Grajewska - Szanowni Państwo, na 

pewno nie Starosta i nie Zarząd Powiatu tylko Wojewoda Warmińsko-Mazurski 

pouczył Panią Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Długoterminowej w Olecku Kolonii. 

Zgodnie z art. 108, ust. 2, punkt 4 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności 

leczniczej (t.j. Dz. U. z 2022 roku, poz. 633 ze zmianami) wpis do rejestru podlega 

wykreśleniu w przypadku niezastosowania się do zaleceń pokontrolnych, o których 

mowa w art. 112, ust. 7, pkt 2. To jest pierwsza informacja do zapytania. Druga. Na 

portalu społecznościowym SPZZOD Olecko Kolonia czyli Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia 4 

zamieszczono zdjęcia kilku stron protokołu kontroli z podkreśleniem „sygnały nie 

potwierdziły się”, o czym mówiła również Pani Dyrektor na Sesji. Są to protokoły z 

kontroli przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej Jaśki w Olecku Kolonia. 

DPS mieści się owszem, w tym samym budynku co SPZZOD w Olecku. Zwracam 
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uwagę, że nie jest to jednostka Powiatu Oleckiego. Powiat tylko wynajmuje jedno 

piętro dla Stowarzyszenia Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia Świętego Łukasza, 

które to prowadzi Dom Pomocy Społecznej Jaśki w Olecku Kolonia.  

Zamieszczenie kilku stron z przeprowadzonej kontroli w Domu Pomocy Społecznej 

Jaśki w Olecku Kolonia spowodowało niestety, ale błędny efekt. Wprowadziło opinię 

publiczną w błąd co do efektów kontroli przeprowadzonych  w SPZZOD w Olecku 

Kolonia 4. Nie możemy mówić i jesteście tego świadomi wszyscy, że wprowadzone 

zostały wszystkie zalecenia gdyż do tej chwili nie ma, wręcz przeciwnie jest 

negatywna opinia Izby Pielęgniarskiej na temat wyliczenia minimalnego zatrudnienia 

pielęgniarek, o czym poinformowała mnie pani dyrektor Wydziału Zdrowia 19 

listopada, przepraszam, października tego roku. Także tak to wygląda. Czekamy na 

protokoły kolejne i będziemy dalej rozmawiać.  

Barbara Szafranowska - ale my jeszcze nie mamy odpowiedzi z Izb 

Pielęgniarskich. 

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa-Grajewska - ale ja powiedziałam kto 

mnie poinformował. Także ja tu nie mam nic do ukrycia. 

Gość - ja bym chciała tutaj powiedzieć o tej kontroli DPS. Tak. W naszym 

zakładzie mieści się również SPZZOD i DPS. Pismo, donos na zakład było. Ale to 

było na obie jednostki. Kontrola Urzędu Wojewódzkiego na obie jednostki wynikała 

właśnie z tego pisma polecającego tą kontrolę. Dlatego był DPS kontrolowany i 

zakład. Te protokoły również udostępniliśmy. Tam są, jest protokół z zakładu i również 

część protokołu z DPS. W samym poście na portalu społecznościowym jest również 

napisane, że są też wydane zalecenia pokontrolne. Nie tylko informacja o tym, że ich 

wcale nie ma. Nie mówimy, że nie ma zaleceń pokontrolnych, że nie ma 

nieprawidłowości. Ale kontrola DPS z Urzędu Wojewódzkiego również była wynikiem 

Państwa pisma, które na nas nasłaliście. 

8Tutaj wynika, o tak. Czy w zakładzie, to cytuję Państwa pismo, pismo Starosty do 

Urzędu Wojewódzkiego z prośbą o kontrolę: „czy w zakładzie nie dochodzi do 

jednoczesnego świadczenia pracy przez pracowników tego podmiotu leczniczego 

oraz na rzecz Domu Pomocy Społecznej Jaśki prowadzonego przez 

stowarzyszenie”. Dwie kontrole były wynikiem waszego pisma skierowanego do 

Urzędu Wojewódzkiego. Dlatego zostały opublikowane również części protokołu na 

DPS. Na DPS żaden Państwa zarzut się nie potwierdził. 

Przewodniczący Rady Powiatu - proszę przeczytać również urywek odnośnie 

opieki sprawowanej jednocześnie przez dwa zakłady nad pacjentem. Taki jest zapis z 
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tego protokołu. 

Gość - jeżeli pracownik jest zatrudniony na część etatu w zakładzie i na część 

etatu w DPS. 

Gość - chciałabym, żeby pani mi udzieliła tylko odpowiedzi. Dlaczego nie 

opublikowaliście w waszym oświadczeniu, w gazecie również informacji o tym, że 

zalecenia były zrealizowane? Mieliście taką wiedzę. 

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa-Grajewska - nie zrealizowaliście 

wszystkich zaleceń. To, już co przed chwilą pani powiedziała, że zrealizowaliście 

wszystkie zalecenia. Nie zrobiliście tego. 

Gość - skupiliście się tylko na negatywach aby naszą opinię publiczną 

zniszczyć. 

Barbara Szafranowska – ale my jeszcze nie mamy protokołów, więc czekamy. 

Przewodniczący Rady Powiatu - nie ma jeszcze. Nie ma rzeczywiście. 

Gość - dlatego powinniście poczekać na protokół końcowy. 

Radny Jerzy Gołembiewski – chciałem wrócić do tego spotkania. Ja po sesji 

sierpniowej sam, osobiście udałem się do Pani Dyrektor. Nie wiem, czy tam ktoś 

mnie widział, czy nie. Ale jak nie, to możecie Pani Dyrektor zapytać. W czwartek była 

sesja sierpniowa. W piątek pojechałem do Pani Dyrektor. Żeśmy porozmawiali we 

dwójkę w cztery oczy. O czym ta rozmowa była, to zostanie między mną a Panią 

Dyrektor. I chyba po miesiącu z radnym Czesławem Gontarem pojechaliśmy również  

do Pani Dyrektor. I też żeśmy sobie porozmawiali. Tak więc nie mówcie Państwo, że 

tutaj ze strony Radnych nie było jakiegoś zainteresowania. 

Gość – co z tego wynika, że Pan był. 

Radny Jerzy Gołembiewski - no i co ja dla Pani powiem (…)  

Wicestarosta Olecki - Marek Dobrzyń - Szanowni Państwo, odwołam się do 

dokumentów. Proszę Państwa. Jesteście wmanewrowywani i jest mistrzyni takiego 

zamieszania. Ja państwu podaję fakty. Strona 48 protokołu z poprzedniej sesji - 

sierpniowej sesji. Pani Dyrektor mówi: „Z przyjemnością patrzę, jak zapędziliście się 

w kozi róg i nie wiecie co z tym teraz macie zrobić. Bo tak to wygląda. Z 

przyjemnością. Ale odpowiadam na pytanie panu Gołembiewskiemu. Myślę, że 

pismo do Urzędu Wojewódzkiego otrzymacie Państwo od pani Starosty. Natomiast, 

ja dysponuję protokołami. Oczywiście, że dysponuję. I na przykład protokół. 

Przepraszam. Bo przełożyłam, ale zaraz znajdę”. Protokół strona 52: „Jeśli chodzi o 

protokoły. Proszę bardzo. Protokoły pokontrolne skieruję do Biura Rady. Chciałam 

powiedzieć, że w jednym z protokołów jest wyraźny zapis. Sygnały nie potwierdziły 
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się. Sygnały nie potwierdziły się”.  

I co my wiemy? My i Rada Społeczna spotykamy się i mamy zapewnienia od Pani 

Dyrektor, że wszystko jest super, wszystko dzieje się super. W sierpniu my o tym 

wiemy. Kontrola była w kwietniu, chyba, tak? Protokół był w lipcu. My w sierpniu 

mamy zapewnienia, że wszystko jest OK, wszystko w jak najlepszym porządku. I 

chwała, możemy się cieszyć. A my dostajemy na początku września, na własną 

prośbę, protokół z kontroli z Urzędu Wojewódzkiego. I tam się dowiadujemy, że 

niestety kontrola negatywna i grozi też zamknięciem zakładu. Proszę się postawić na 

naszym miejscu. Co my mamy w tym momencie zrobić? Mamy wszystko zrobić, żeby 

zakład, żeby zakładowi nie zostały cofnięte z funduszu przyznane środki, prawda i 

nie groziło cofnięcie kontraktu. I my to chcemy zrobić. Tylko proszę Państwa. No od 

tego jest, od tego jest Dyrektor Zakładu. Nie ma, nie wysługiwania się pracownikami i 

wprowadzanie w błąd pracowników. Ja uważam, że jesteście Państwo 

wmanewrowywani. [...] I bardzo dobrze, że walczycie o zakład. Będziemy wspólnie 

walczyć [niezrozumiałe] Nie, nie proszę pani. Pojechaliśmy we wrześniu, jak 

otrzymaliśmy negatywny protokół. Pojechaliśmy we wrześniu, bo my we wrześniu 

dopiero dostaliśmy protokół, który Pani Dyrektor ten protokół miała w lipcu. Na 

sierpniowej sesji nas zapewnia, że wszystko jest OK. [niezrozumiałe] Proszę pani. 

Jeśli dyrektor szkoły na ocenę negatywną, to jest od razu odwołany ze stanowiska. 

Proszę o refleksję. Naprawdę. Zły to dowódca, który ucieka i zostawia załogę samą. 

Radny Czesław Gontar - proszę Państwa. Tak naprawdę to nie wiem od czego 

zacząć. Myślę, że od początku, gdzieś od miesiąca lutego wiele tutaj stron popełniło 

jakieś błędy. Ja nie ukrywam, może gdzieś tam i Zarząd. Ale jeżeli w tej chwili 

będziemy się tak przeciwstawiać jedni drugim, to nie wróżę tutaj niczego dobrego. 

Powiem Państwu tak. To, co pan Jurek Gołembiewski powiedział. Ja po swoim 

powrocie gdzieś tam ze Stanów chciałem już to wszystko przerwać. Oczywiście, 

byliśmy u Pani Dyrektor. Pogadaliśmy, mieliśmy tam jakieś propozycje. No niestety 

przyszedł ten nieszczęsny protokół, którego ja wcześniej też nie widziałem i nie 

czytałem. No się to wszystko jakoś zatrzymało. 

Myślałem, że po ostatnim naszym tutaj spotkaniu, gdzie żeśmy naprawdę dużo sobie 

spraw wyjaśnili, że to już będzie lepiej. Dlatego, moje tutaj wystąpienie jest o to: 

może warto to już przerwać. Zastanówmy się jak to zrobić, pociągnąć dalej.  

Gość: idźmy w jednym kierunku. 

Radny Czesław Gontar - ale proszę Państwa, ja doskonale Państwa 

rozumiem, bo sam jestem pracownikiem jakiegoś tam zakładu. Wiem jak to jest, gdy 
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gdzieś tam nad czymś wisi miecz, że wiadomo, że przychodzisz do pracy i nie wiesz 

co cię czeka. Jest to bardzo ciężko pracować. Nikt tutaj nie mówi o zamknięciu 

waszego zakładu. 

Goście: no jak to? 

Radny Czesław Gontar - proszę Państwa, ja jestem członkiem Zarządu tego 

Powiatu i nigdy na Zarządzie nie było czegoś takiego, że zamykamy wasz zakład. 

Proszę Państwa […], ale nie kłóćmy się. Może warto by było żebyśmy poszli już 

jedną drogą. Może warto by było coś już wreszcie wypracować. Pomyślmy sobie co 

się stanie, jeżeli ta kontrola, która była gdzieś tam w ten czwartek znów będzie 

nieudana? Mówię nieudana dla Jasiek. Że będzie jeszcze coś trzeba poprawić? Ja 

na ostatnim spotkaniu, jak żeście tu Państwo byli: jeżeli potrzebujecie jakiejś pomocy, 

to zwróćcie się o to do nas. Powiedzcie, że tam trzeba zrobić tak i tak. Ja sam 

pytałem, czy są potrzebne jeszcze dodatkowe etaty pielęgniarek? Nie trzeba. No to 

mówię jak nie trzeba, no to nie trzeba. No, Wy wiecie najlepiej jak tą sprawę dalej 

poprowadzić. Jak przyjdzie protokół, ten z czwartku, zobaczymy co tam akurat jest. 

Uważam, że powinien się spotkać tutaj Zarząd Powiatu z wąskim gronem od Was - 

przedstawicielami. I zobaczyć jak to dalej zrobić. Ja też mam informację, co się 

dzieje w Waszym zakładzie. No bo mam. Mam tam jakieś swoje osoby. Ja wiem, że 

jest wam ciężko. Ale trzeba coś zrobić, żeby to poprawić. No ale po co to akurat robić 

przez miasto?  

Barbara Szafranowska - my też nie istniejemy rok, nie istniejemy 2. My 

istniejemy 25 lat. Ludzie, przecież my nie jesteśmy (...) Ja pracuję tam od początku. 

Większość osób tu od początku. Wszystko było dobrze. Ludzie, my nie wiemy co się 

dzieje. Przechodzimy codziennie do pracy, jest coś nowego. A to w gazecie artykuł - 

protokół się ukazał, że wszystko negatywnie. Gdzie ostatnio, po rozmowie z 

Państwem, naprawdę, wyszliśmy zadowoleni. Ojejku jak było fajnie. Miło, w ogóle 

byliśmy bardzo wdzięczni panu Dziokanowi, że tak dopuszczał nas do głosu i bardzo 

ładnie prowadzone to wszystko było. Mogliśmy się wypowiedzieć. I tak jak wcześniej 

powiedziałam - minęły 2 dni, ukazuje się protokół. No, po prostu tak. O co chodzi? 

Proszę nam wytłumaczyć, bo my nie wiemy. My już sami nie rozumiemy o co w tym 

wszystkim chodzi. 

Radny Czesław Gontar - dlatego moja propozycja jest taka. No ten protokół 

kiedyś się tutaj ukaże. Nie jutro, pojutrze, może za tydzień. Dlatego zobaczymy co w 

nim będzie. I wtedy trzeba się spotkać, pomyśleć co z tym dalej zrobić. Pani ma 

rację. 25 lat minęło od powstania zakładu. Ja w swoim zakładzie też pracuję ponad 
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40 lat. I powiem pani tak. Ostatnio tych kontroli mam też bardzo dużo. A mogę 

powiedzieć, że po ostatniej kontroli, która była, no nie ukrywam załóżmy ze straży 

pożarnej, wie pani ile zakład musi wydać, żeby to wszystko zrobić? Masa. Do tej pory 

jeszcze nie możemy się z tego otrząsnąć. 

Barbara Szafranowska - ja rozumiem. Ja nie twierdzę, że kontrole są 

niepotrzebne, bo my przeżyliśmy niejedną kontrolę. 

Radny Czesław Gontar - kontrola była. Kontrola coś tam napisała. Zawsze 

napisze. Ale dlatego ja mówię: już może zostawmy te przeciwne strony.  

Barbara Szafranowska - ja rozumiem. Bardzo byśmy chcieli, żeby było tak jak 

Pan mówi. 

Radny Czesław Gontar - zróbmy tak: po ukazaniu się protokołu trzeba się 

spotkać. Trzeba się spotkać i porozmawiać. No, co będzie tam napisane. Jak to 

zrobić. 

Barbara Szafranowska - tylko my, niech nam pan uwierzy, że my już nikomu 

nie wierzymy. Powtarzam już chyba trzeci raz. Wyszliśmy ostatnio zadowoleni. I co z 

tego wyszło? A kto się wcześniej z nami spotkał? Ja zapraszałam i zapraszam. 

Proszę przyjechać. Ja pokażę. Ja poprowadzę po oddziałach. Pokażę opinie. 

Porozmawiacie z pacjentami. Możemy zawołać rodziny. Proszę porozmawiać ze 

wszystkimi. 

Radny Czesław Gontar - widzę, że pani jest tutaj liderką całej grupy. Dlatego 

jeżeli ten protokół się ukaże, ja go również przeczytam to wtedy naprawdę 

zadzwonię do pani, że coś takiego jest. 

Barbara Szafranowska - bardzo proszę. Jestem gotowa zawsze. Jestem do 

dyspozycji. I jeżeli naprawdę, no nie tylko ja. Bo też część osób. 

Radny Czesław Gontar - ja nie mówię, że pani sama.  

Barbara Szafranowska - ja rozumiem. Tylko niech pan zrozumie mnie. Każdy 

mnie pyta. Co jest? Rzeczywiście zamkną ten zakład? Co się dzieje? 

Radny Czesław Gontar - nie zamkną tego zakładu. 

Barbara Szafranowska - ale ostatnio, nie wiem, czy to też nie na stronie 

Starostwa było napisane, że zakład grozi zamknięciem. Więc proszę wyjaśnić. 

Radny Czesław Gontar - proszę panią, dobrze. Ale myślę że już zostawmy te 

przeciwne sprawy. Już, to ja zawsze mówię, to już było, mleko się rozlało. Tego już 

nie cofniemy. Spróbujmy coś zrobić do przodu. 

Przewodniczący Rady Powiatu - Panie Radny, ja podtrzymuję i również 

popieram pański wniosek. Po otrzymaniu protokołu jest wstępne zaproszenie na 
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spotkanie. Pan Radny Czesław Gontar - Członek Zarządu Powiatu poinformuje 

Państwa o tym, że już dysponujemy takim protokołem. Będziemy rozmawiać o 

faktach, o zaleceniach. I o tym jak z tego impasu wybrnąć. 

Barbara Szafranowska - czyli reasumując. Czyli my mamy czekać, tak? Aż 

Państwo nas zaproszą. 

Ustalono, że spotkanie odbędzie się po otrzymaniu protokołu. 

Radny Czesław Gontar - to jest w tej chwili najważniejsze: co jeszcze Wy 

musicie zrobić a my jak możemy Wam pomóc. Wszystko na ten temat.  

Wicestarosta Olecki - Marek Dobrzyń - Panie Przewodniczący, Szanowna 

Rado, Proszę Państwa, w imieniu Zarządu oczywiście pan Czesław, mniemam, 

występował. Nie. Ja proponuję konkretnie. Są kompetentni ludzie z tego co słyszę, 

którym leży dobro tego zakładu na sercu. Nam też. My chcemy się spotkać nie po 

protokole, bo jak przyjdzie protokół, to już może być brzydko mówiąc pozamiatane. 

Bo będzie negatywne, negatywne i wtedy niewiele możemy zrobić. Wtedy niewiele 

możemy zrobić. Ja Państwa zapraszam. Bo dotychczas nie mogliśmy spotkać, 

proszę mi wierzyć, z Panią Dyrektor, Radą Społeczną - nie ma Pani Dyrektor, na 

zwolnieniu. Jak przyjdzie, to od wszystkiego się odwołuje. Uchwały. Albo straszy nas 

sądami. Bo tak było na poprzedniej sesji. Proszę nam wierzyć. 

To nie ma zaczęliśmy te Facebooki, wypisywanie różnych bzdur, bo to bzdury 

uważam. 

Ja zapraszam na merytoryczną rozmowę osoby kompetentne. Nie czekajmy do 

protokołu. Tylko już ustalmy. Zapraszam nawet jutro od rana jesteśmy do Państwa 

dyspozycji. Zapraszam przedstawicieli. Pani Starosta. Siadamy. Merytorycznie 

rozmawiamy. Widzimy jakie są uchybienia. I nie zaklinajmy rzeczywistości. 

Naprawdę. Nie zaklinajmy rzeczywistości. I co wspólnie możemy zrobić. 

Ja osobiście deklaruje się, że pojadę jeszcze raz z panią Starostą do Urzędu 

Wojewódzkiego [...] 

Tylko chcę jedną rzecz zaznaczyć wbrew panu Trznadlowi. Tutaj nie ma barw 

politycznych […] Zapraszamy. Zapraszam Panią za chwilę po sesji. Umówimy się na 

konkretne rozmowy.  

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się z prośbą o ustalenie konkretnej 

daty i godziny spotkania. 

Ustalono spotkanie Zarządu Powiatu z przedstawicielami SPZZOD w Olecku Kolonia 

na dzień następny o godz. 9:00 w Starostwie. 

Radny Jerzy Gołembiewski - słuchajcie Państwo. I tu nie chodzi o to, 
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żebyśmy bawili się w plotki. Bo ja muszę powiedzieć Państwu, że rozmawiałem sam 

na sam z Panią Dyrektor. Ode mnie nic nie wyszło na ten temat czy jest źle, czy 

dobrze. Byłem z Czesławem Gontarem to, co wspomniałem wcześniej, z Panią 

Dyrektor rozmawialiśmy. Również z naszej strony, nic poza naszą rozmowę nie 

wyszło.  

Radna Teresa Krajewska - Panie Przewodniczący, Pani Starosto i Panie 

Wicestarosto. Ja tylko mam jeden apel do Państwa żeby nie było tego kolejnego 

precedensu, publikacji w mediach publicznych informacji na temat Jasiek. 

Rozmawiajmy o wszystkim we własnym domu. Bo to jest nasz dom. To są nasi 

ludzie. My jesteśmy ich, że tak powiem, rozumując na płaszczyźnie rodziny - 

rodzicami. To są nasze dzieci. 

Przewodniczący Rady Powiatu - ja myślę, że skoro była jedna publikacja to 

po tym spotkaniu, gdzie będziemy rozmawiać o faktach merytorycznie, na podstawie 

dokumentów, niewykluczone, że trzeba będzie rozważyć zamieszczenie innego 

komunikatu. My działamy w tym społeczeństwie, Wy jako pracownicy, chorzy też nie 

są z Marsa - to są nasi sąsiedzi, bliscy. My jako Radni reprezentujemy mieszkańców. 

I nie wykluczałbym tego, że nie będzie publikacji. Być może będzie w innej tonacji, z 

innym przekazem. 

Barbara Szafranowska – przepraszam, ja jeszcze tylko chciałbym jedno 

zdanie. Czy my jako pracownicy moglibyśmy wnioskować, żeby część, nie wiem, z 

Radnych była, np. pani Krajewska na spotkaniu jutro. Czy pan Kosobudzki. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń - jeśli mamy rozmawiać merytorycznie, 

to rozmawiajmy merytorycznie […]  Cała Rada zostanie poinformowana. Są 

członkowie Zarządu. Zarząd, jak Państwo widzieliście i słyszeliście, jest rozliczany z 

każdego słowa, z każdego szczegółu. No to dajcie nam popracować. 

Radny Tomasz Kosobudzki - w związku z tym, że Radni nie będą mogli 

uczestniczyć jutro o tej 9 rano to ja chciałbym poprosić Państwa żebyście od samego 

początku zadawali pytania z czego to wszystko wynikło. To jest pierwsza, 

najważniejsza rzecz. Naprawdę. Pisma, marzec i tak dalej. Tu jest największy po 

prostu problem, tak naprawdę. 

Przewodniczący Rady Powiatu - Panie Radny, instruktażu Pan udzieli po 

sesji. 

Gość - ja chciałam tylko zapytać. Bo członkowie Zarządu rozumiem. Ale jest też 

Rada Społeczna, która działa przy zakładzie, która zakład wspiera. Zwracamy się z 

prośbą i liczymy na zrozumienie. Chcielibyśmy, żeby członkowie Rady Społecznej 
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również uczestniczyli w tym spotkaniu. Również są osobami wspierającymi nas. 

Bardzo prosimy. Bo no nie zrozumiemy jeżeli [...] 

Przewodniczący Rady Powiatu – dobrze, rozszerzamy grono uczestników 

tego spotkania o członków Społecznej Rady. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń - Szanowni Państwo, Rada Społeczna 

i tak się odbędzie. Ja mam zamiar zaprosić przedstawicieli pracowników. Zaprosimy 

Państwa. Tylko kwestia tego, czy my mamy merytorycznie rozmawiać, czy 

pokrzyczeć na siebie [...] To siadają 3 osoby na 3 osoby i rozmawiamy, dyskutujemy. 

Bo jak będzie zaraz, jeszcze może jakieś opcje polityczne wejdą, to już w ogóle 

będzie obłęd. Dajcie nam szansę. Drodzy Państwo, dajcie nam szansę. 

Porozmawiajmy normalnie. Rada Społeczna też się odbędzie. No nie róbmy [...] 

Przewodniczący Rady Powiatu  - zwracam się do Pani, czy podtrzymuje Pani 

wniosek formalny dotyczący tego, ażeby członkowie Społecznej Rady [...] 

Gość - potrzebujemy wsparcia członków Rady Społecznej, która jest utworzona 

przy naszym zakładzie, więc dalej podtrzymuję ten wniosek formalny, na który Pan 

już wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady Powiatu - ja wyraziłem zgodę, ale nie organizuję tego 

spotkania. Rada Społeczna jest powoływana przez Radę. I myślę, że będą 

uczestniczyć w jutrzejszym spotkaniu. 

Rozszerzono spotkanie o członków Rady Społecznej. 

Przewodniczący Rady Powiatu - mam nadzieję, jestem przekonany, że 

pierwsze lody mamy za sobą i jutrzejsze spotkanie przyniesie dużo pozytywnych, że 

zrobimy krok naprzód. Dziękuję paniom za przybycie. 

Ad 14. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że następna – 

XXXIV (trzydziesta czwarta) Sesja Rady Powiatu w Olecku planowana jest na 

dzień 22 grudnia 2022 r. (czwartek) o godz. 13:00. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Powiatu w 

Olecku zamknął obrady XXXIII Sesji Rady Powiatu w Olecku. 

Posiedzenie prowadził: 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku 

Kazimierz Iwanowski 
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Przygotował(a): Małgorzata Milczarek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


